
 

 



Toto je první návrh mezinárodního bestselleru, který je nyní k 
dispozici ke koupi online a v knihkupectvích po celé zemi. 

  
Z knihy: 
Tady jsme ve dvacátém prvním století se světem v otřesech – 
teroristé, antrax, mor, finanční nejistota a politické nepokoje – svět, 
který se zas tak neliší od světa, který Edgar Cayce prorocky popsal 
před mnoha lety, možná méně zemětřesení nebo dvě. . Je možné, že 
se Cayce skutečně reinkarnoval a dnes chodí mezi nás? Edgar Cayce 
se narodil v roce 1877 a toto letadlo opustil v roce 1945. Zanechal 
dědictví, které změnilo životy milionů lidí, kteří se věnují 
duchovnímu probuzení. Žijeme své smrtelné životy v tomto fyzickém 
vesmíru s naším nepatrným vědomým vědomím, ale Edgar Cayce 
nám dokázal, že žijeme i po smrti. Každý, kdo prostudoval některé 
ze stovek knih napsaných o Cayceovi a jeho čteních, si nemůže 
pomoci a vážně se zamyslí nad věčnou existencí naší podstaty a 
našeho konečného návratu, oblečeného v novém těle někde na 
cestě. A pokaždé, když se reinkarnujeme, je vzpomínka na všechny 
naše předchozí životy opět skryta před naším bdělým vědomím, když 
vstupujeme do dalšího kola pozemských zkušeností. Cayce nám dal 
mnoho vodítek, jak tento proces funguje, stejně jako význam karmy 
a důležitost služby druhým, mezi mnoha a mnoha dalšími 
metafyzickými tématy. 

• Předmluva: 

• Kapitola 01: Nastavení scény 

• Kapitola 02: Ra, Ra je tady celý gang 

• Kapitola 03: Příběh Ra-Ta 

• Kapitola 04: Egyptské pyramidy 

• Kapitola 05: Proroctví splněno 

• Dodatek: Stručný seznam Wilcockových nejlepších důkazů 
 

Předmluva: 

 

https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/121-preface/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/120-chapter-01-setting-the-stage/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/119-chapter-02-ra-ra-the-gangs-all-here/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/118-chapter-03-the-story-of-ra-ta/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/117-chapter-04-the-egyptian-pyramids/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/116-chapter-05-prophecy-fulfilled/
https://divinecosmos.com/books-free-online/the-reincarnation-of-edgar-cayce-draft-of-pt-1/115-supplemental-concise-list-of-wilcocks-best-evidence/


[Poznámka DW: Umístili jsme to sem pro účely archivace... toto 
je první návrh, který byl výrazně vylepšen v mnoha následných 
přepisech. Pokud vás to zajímá, podívejte se na Divine 
Cosmos, kde si můžete objednat kopii hotového produktu!] 

Tady jsme ve dvacátém prvním století se světem v otřesech – 
teroristé, antrax, mor, finanční nejistota a politické nepokoje – 
svět, který se zas tak neliší od světa, který Edgar Cayce 
prorocky popsal před mnoha lety, možná méně zemětřesení 
nebo dvě. . Je možné, že se Cayce skutečně reinkarnoval a 
dnes chodí mezi nás? Edgar Cayce se narodil v roce 1877 a 
toto letadlo opustil v roce 1945. Zanechal dědictví, které 
změnilo životy milionů lidí, kteří se věnují duchovnímu 
probuzení. Žijeme své smrtelné životy v tomto fyzickém vesmíru 
s naším nepatrným vědomým vědomím, ale Edgar Cayce nám 
dokázal, že žijeme i po smrti. 

Každý, kdo prostudoval některé ze stovek knih napsaných o 
Cayceovi a jeho čteních, si nemůže pomoci a vážně se zamyslí 
nad věčnou existencí naší podstaty a našeho konečného 
návratu, oblečeného v novém těle někde na cestě. A pokaždé, 
když se reinkarnujeme, je vzpomínka na všechny naše 
předchozí životy opět skryta před naším bdělým vědomím, když 
vstupujeme do dalšího kola pozemských zkušeností. Cayce 
nám dal mnoho vodítek, jak tento proces funguje, stejně jako 
význam karmy a důležitost služby druhým, mezi mnoha a 
mnoha dalšími metafyzickými tématy. 

Jsem jedním z lidí, kteří byli velmi ovlivněni materiálem 
Cayce. Vyrostl jsem bez velmi silného duchovního základu, ale 
s touhou po pravdě. Cayce zasadil do mého agnosticismu první 
semena pochybností a nakonec jsem došel k určitému pocitu 
svého místa ve vesmíru a svého spojení se Stvořitelem. A i 
když jsem Cayceovi vždy dával jeho náležité a pociťoval 
vděčnost za jeho práci, otázka „Proč Cayce“ stále 
přetrvávala? Se všemi těmi miliardami lidí, kteří přišli a odešli 
na tuto planetu, proč měl Cayce tento zvláštní dar 
vševědoucnosti ve svém vysněném stavu? 



Nikdy jsem opravdu nečekal, že na tuto otázku dostanu 
odpověď, ale jsem tady o 30 let později a vypadá to, že mi 
odpověď spadla do klína. Došel jsem k závěrům, které jsem 
nikdy neslyšel odhalit někoho jiného, ale nevěřím, že by někdo 
jiný měl k dispozici úžasný soubor vodítek, které se ke mně 
dostaly. Toto je příběh epických rozměrů a přivedl mě k lepšímu 
pochopení smyslu života, způsobu, jakým Stvoření funguje, kdo 
je Bůh, proč jsme tady a kam jdeme. Zahrnuje kousky z 
oddělených zdrojů, které do sebe zapadají a doplňují rozsáhlou 
vesmírnou hádanku. Jedním z hlavních dílů této skládačky je 
David Wilcock. 

Wilcockovu webovou stránku jsem objevil koncem roku 2000. 
Stránka měla tisíce stránek, poněkud neuspořádaných, ale 
nesmírně fascinujících. (Jeho organizace se naštěstí postupem 
času zvyšuje.) Od 10. listopadu 1996 Wilcock používal 
zavedené protokoly vzdáleného prohlížení, které poté upravil, 
aby přesně produkoval verbální prohlášení od entity, která se 
nakonec identifikovala jako „Ra“. [Protokoly vzdáleného 
sledování jsou navrženy tak, aby výrazně omezily, ne-li 
eliminovaly, možnost zasahování vědomé mysli do proudu 
psychických dat.] 

Přepisy řady těchto „čtení“ byly na jeho stránkách zveřejňovány 
od jeho založení v únoru 1999. Zjistil jsem, že tyto údaje ukazují 
obrovskou šíři moudrosti a občas zdokumentovaly velmi přesné 
předpovědi budoucnosti s dostatečným předstihem. Tyto 
budoucí předpovědi se nejvhodněji vyskytovaly ve třech typech 
případů: 

1. Události, které ovlivnily Wilcockův osobní život.Wilcock měl 
obvykle jeden až tři měsíce interval mezi dobou, kdy diktoval 
své sny a čtení na audiokazetách, do doby, kdy je 
přepisoval. Bez ohledu na to, jak dlouho čekal, než tyto kazety 
přepsal, v některých případech více než šest měsíců, data 
hovořila o konkrétních událostech, které tehdy prožíval, někdy 
dokonce přímo v místnosti, když byla slova psána. Jeden 
pozoruhodný příklad nastal, když sen popisoval budovu, jejíž 



horní patro bylo ve tvaru UFO s kulatými okny. Když při 
poslechu ve sluchátkách zadával tato slova do počítače z tři 
měsíce staré nahrávky, jeho kamarádka Sabrina vešla do 
místnosti a začala mu vyprávět o muži, který jí ukázal obrázek 
přesně stejné budovy. Wilcock si ten sen nepamatoval, 

2. Události, které ovlivnily ty, které Wilcock znal nebo pro ně 
četl. Nebylo možné přinutit Wilcockovy údaje k předpovědím 
budoucnosti, ale velká většina Wilcockových klientů by obdržela 
nějakou formu přesných informací, které potvrdily platnost 
zdroje. Jeden klient se probudil ze snu, ve kterém měl potíže s 
nastavením stativu fotoaparátu. Šel k poštovní schránce, našel 
Wilcockovu čtecí kazetu, vrátil se dovnitř, rozbalil balíček a 
vložil ho do magnetofonu. Když čtení začalo, uslyšel slova: 
„Jsem Ra. Stativ představuje…” 

3. Události, které měly silný vliv na masové vědomí, jako je smrt 
slavných osobností, konkrétní zemské změny a politický vývoj, 
jako je volební krize Bush / Gore a útoky z 11. září . Přesný 
název, povaha a místo událostí nebyly vždy upřesněny, ale ve 
všech případech existuje nadbytečný důkaz, že událost byla 
dobře pochopena, než skutečně přišla. 
Na rozdíl od mnoha jiných pracujících v této oblasti byl Wilcock 
velmi upřímný při odhalování osobních informací, včetně dob, 
kdy Ra převzal roli Wilcockova moudrého rádce a duchovního 
průvodce, gratuloval mu k dobře odvedené práci a káral ho, 
když se nesetkal. na určitá očekávání. Wilcock také nabízel 
lidem čtení za poplatek, což by Ra umožnilo mluvit přímo k 
problémům jednotlivce. 

Další část Wilcockova webu obsahovala výběr online knih, které 
napsal a které byly volně nabízeny každému, kdo si je chtěl 
stáhnout. Jedna kniha, „Wanderer Awakening“, byla 
autobiografické povahy a podrobně popisovala mnoho 
záhadných okolností v jeho životě před začátkem čtení. Série 
„Konvergence“ představovala Wilcockovo úsilí o vytvoření 
jednotného modelu Kosmu, sestavení a koordinaci mnoha 
anomálních vědeckých objevů a astronomických pozorování, 
aby poskytla vědecké potvrzení existence Boha a éterického 



energetického pole, které vytváří a udržuje veškerou fyzickou 
hmotu. . 

Kromě toho v nyní třídílné sérii Konvergence předložil solidní 
důkazy o tom, že naše planeta je uprostřed dimenzionálního 
posunu, který vyvrcholí někdy kolem často zmiňovaného roku 
2012, data, které je také vyjádřeno v Mayském kalendáři. [Jak 
budeme pokračovat, o tom uslyšíme více.] 

A pak je tu část jeho webu s názvem „Edgar Cayce/Website 
Overview“. V této oblasti Wilcock předkládá důkazy na podporu 
názoru, že je reinkarnací Edgara Cayce. Můj první impuls byl, 
že to bylo „absurdní“, ale když jsem začal zkoumat informace, 
všímal jsem si extrémní podobnosti ve vzhledu obličeje, natální 
astrologii, charakteru, účelu a psychických schopnostech, 
nemluvě o reinkarnaci několika blízkých lidí, kteří také měl 
obličejové a povahové podobnosti, začalo to dávat 
smysl. Cayce byl často považován za „nejzdokumentovanější 
psychiku všech dob“. 

Podobně Wilcock zdokumentoval písemné přepisy pro každý 
sen, který zažil, na denní bázi od roku 1993, přičemž všechna 
jeho čtení byla přepsána a přidána do mixu od roku 1996. To 
samo o sobě je obrovský osobní závazek k vlastní psychické 
práci, mimo enormní vědecké úsilí. Pouze malé procento těchto 
přepisů snů bylo zveřejněno online kvůli jejich často velmi 
osobnímu obsahu a také kvůli skutečnosti, že existuje více než 
5000 stran přepsaného materiálu, který je třeba prozkoumat. 
Byl jsem vyzván k recenzování některých mých starých knih 
Edgara Cayce a čím více jsem je zkoumal, tím více paralel se 
objevilo. Nicméně, Wilcockovy četby byly rozhodně odlišné od 
Cayceových četeb. Wilcock otevřeně neprohlašoval, že má 
schopnost poskytovat přesné lékařské rady, jaké dával Cayce, 
a Wilcock se příliš často nezmiňoval o minulých životech. A 
osobně mě nikdy nepřitahovala channelovaná díla, 
mimozemšťané a podobně. 



Přesto v těchto čteních byla nebeská moudrost, která podle 
mého názoru nemohla pocházet z Wilcockova vlastního 
bdělého vědomí. Moje zvědavost byla vyprovokována a 
potřeboval jsem najít pravdu. Naplánoval jsem si čtení od 
Wilcocka a později jsem s ním udělal rozhovor pro „The Spirit of 
Ma'at“ – webový časopis založený duchovním učitelem 
Drunvalem Melchizedekem. Tato kniha je výsledkem mého 
pátrání. 

Když jsem prozkoumal Wilcocka, zjistil jsem, že ne méně než 
Uri Geller, světově proslulý jasnovidec a ohýbač lžiček, objevil 
také Wilcocka a byl dostatečně ohromen, aby dal svědectví na 
jeho webovou stránku — www.uri-geller.com : 
 
Návrat proroka — Uri Geller 
Mnozí věřili, že největší jasnovidec minulého století je Edgar 
Cayce, který diktoval lékařské léky pro tisíce, s nimiž se nikdy 
nesetkal. 

Již v tomto novém století jeden muž tvrdí, že má podobné 
schopnosti. Zdá se, že jeho prorocké sny a vize odhalují 
pozoruhodný dar. Ale nejpodivnější faktor ze všech je . . . tento 
muž je Edgar Cayce . 
Dokonce i v komunitě UFology, kde jsou extrémní podivnosti 
normou, vzbuzují tvrzení Davida Wilcocka skepsi a ostražitost. Ale 
tento 27letý vegan, nadějný spisovatel sci-fi z poloviny 
devadesátých let, předpověděl japonské jaderné zhroucení 
[nehoda na začátku roku 2000] a ztrátu sond NASA Mars. 

Jeho stránky jsou nabité varováními jako: „Zhroucení akciového 
trhu! Archanděl Michael mi řekl: 'Akcie budou znehodnoceny 
natolik, že to bude vypadat jako naprostý nesmysl.'“ Archanděl je 
specifický – Dow se propadne na 2880,30. 

Nejsou to jen Wilcockovy sny, které mu říkají, že je znovuzrozený 
Cayce. Je to jeho zrcadlo: jeho čelist je o něco méně předkus a jeho 
ušní boltce jsou větší, ale jinak by Ed a Dave mohli být dvojčata. 

http://www.uri-geller.com/


Cayce, který zemřel v roce 1945, oznámil, že se vrátí v roce 1998. 
Wilcock říká, že poprvé spojil své vlastní sny s Cayceovým 
transem v listopadu 1997. 

Naštěstí je na webu dostatek fascinujícího a sporného materiálu, 
abyste se ujistili, že se nemusíte loučit ani o cent. 

Kousky po kousku do sebe zapadají... a v této knize se s vámi 
podělím o kroky, kterými jsem prošel, a závěry, ke kterým jsem 
dospěl při své misi, abych zjistil, zda je David Wilcock ve 
skutečnosti reinkarnací Edgara Cayce. Při svém výzkumu jsem 
čerpal nejen z informací z webu Wilcock, ale také z řady knih 
Edgara Cayce a jednotlivce jménem Carla Rueckert, který byl 
také kanálem pro Ra (stejný Ra, který údajně vysílá Wilcock ) z 
období 1981 až 1985. Našel jsem úžasné konkordance, které 
spojovaly všechny tyto různé zdroje dohromady. Důsledky 
tohoto prolínajícího se příběhu jsou ohromující... mnohem 
dalekosáhlejší, než jsem si kdy dokázal představit. A poskytují 
vysvětlení pro takové dříve nevysvětlitelné jevy, jako jsou cykly 
sluneční aktivity, zrychlené tempo světových událostí, 

Wilcockův druhý díl ze série Konvergence, Free Energy, Anti-
Gravity and Extraterrestrial Science, představuje solidní 
teoretický rámec, který vysvětluje, jak budovat technologie, 
které by mohly dramaticky pomoci Zemi, včetně eliminace 
všech konvenčních zdrojů energie z fosilních paliv a příchodu 
antigravitační technologie, která by lidstvo náhle proměnila v 
mezihvězdný druh. Poté staví na těchto konceptech, aby 
pomohl vysvětlit kritické spojení mezi vědomím, spiritualitou a 
fyzikou. 
Konečně Wilcockovo nejnovější dílo The Divine 
Cosmos,ambiciózně převrací mnohé předpoklady vědy, které 
přetrvaly svou užitečnost, a nahrazuje je zázračným modelem, 
který dokazuje, jak a proč nyní celá naše sluneční soustava 
vykazuje měřitelné známky masivního nárůstu svého 
energetického náboje. Při sestavování této nové kosmologie 
Wilcock v podstatě vyřešil teorii „Unified Field“ a další; je 
prokázáno, že skutečná energetická povaha atomu je totožná s 



tím, co vidíme na všech ostatních úrovních velikosti, včetně 
měsíců, planet, slunečních soustav, galaxií, živých buněk a 
dokonce i rozsáhlé struktury samotného vesmíru. Tím Wilcock 
resuscitoval starověkou, pravděpodobně atlantskou vědu o 
„posvátné geometrii“ a opět ji postavil do popředí lidského 
vědomí. 
Zvu vás, abyste zapojili své vlastní vyšetřovací schopnosti, když 
odhaluji svá odhalení. Nic z toho neprezentuji jako pravdu. Ale 
jestli je zde pravda, bude většině z nás odhalena během našich 
vlastních životů a možná nás tato kniha lépe připraví na to, co 
může přijít a jak se s tím vyrovnat, a to jak z hlediska přežití, tak 
z duchovního hlediska. 

 

Kapitola 01: Nastavení scény 
 

 

Každý z nás je zapojen do řešení velké vesmírné hádanky. Kdo 
jsme? Proč jsme tady? Proč Bůh dovoluje, aby náš svět a naše 
životy byly tak zvrácené a nepředvídatelné? Proč je láska tak 
nepolapitelná? Proč je tu tolik nespravedlnosti? Proč umírají 
nevinní lidé? Je člověk věčný… a pokud ano, kde jsme byli, než 
jsme se narodili? Kam půjdeme, když zemřeme? A proč si 
člověk nepamatuje? A pokud existujeme věčně, proč se bojíme 
smrti? 

Svými životy procházíme tak zaneprázdněni každodenními 
rutinami a povinnostmi, že většinou nevěnujeme pozornost 
těmto hlubším otázkám, dokud nás něco nevytrhne z našeho 
nevědomí a nejsme nuceni vměstnat do nich další kousek. 
hádanka. Kousky skládačky obvykle přicházejí zvláštními, 
nečekanými způsoby. Přichází něco, co nás na chvíli udělá 
opravdu šťastnými; novou práci, novou lásku nebo nové dítě. V 
životě nás něco potřebuje a tato potřeba pro nás vytváří novou 
hodnotu, nové porozumění. Další kousek skládačky zapadne 
na své místo. Cestu nám zkříží někdo, kdo se zdá být šťastnější 



než většina ostatních. Mají dlouhotrvající úsměv, který smutek 
světa jen tak nezmizí. 

Někdo, jako Matka Tereza, žije příkladným životem odlišným od 
nás ostatních a my přemýšlíme, co by ji mohlo 
motivovat. Někdo z našich blízkých odejde, nebo se Světové 
obchodní centrum zhroutí a my stojíme tváří v tvář úvahám o 
vlastní smrtelnosti. Čteme něco, co nás inspiruje, od autora, 
který, jak se zdá, rozumí vrozenému fungování našich bytostí a 
našich duší lépe než my. Naše intuice jsou schopny rozpoznat 
pravdu, i když ji naše vědomá mysl zapomíná. 

A pak tu máme anomálii života jako Edgar Cayce. Když všichni 
bojujeme s hledáním smyslu a porozumění, když zoufale 
hledáme kousky naší skládačky, je nám najednou předložen 
příklad člověka, který má vševědoucnost, ale pouze ve 
spánku! Je to muž, který může vědět a diagnostikovat, co trápí 
někoho jiného, když jsou tisíce mil daleko... muž, který může 
mít potenciálně správnou odpověď na jakoukoli možnou 
otázku... muž, který dokáže nahlédnout do minulých životů 
každého, kdo se zeptá. A přesto je to také muž, který ve svém 
bdělém stavu není nepodobný vám nebo mně, mužem, který 
má své vlastní slabosti, zmatky a výzvy. 
Díky stovkám knih napsaných o čteních Edgara Cayce a 
milionech lidí, kteří je čtou, Cayce mnohým z nás pomohl vložit 
nový kousek do našich skládaček. Navzdory prázdnému stavu 
našich paměťových bank dal Cayce těm, kteří se seznámili s 
jeho prací, důvěru, aby věřili, že žili dříve a že život bude 
pokračovat i po smrti těla. Otázkou ale zůstává: proč Cayce? 
Se všemi těmi miliardami lidí, kteří prošli touto planetou, proč 
byl Cayce schopen mít toto vědomí, i když jen ve spánku, 
zatímco my ostatní chodíme v našem somnambulním bdělém 
transu? To jsou otázky, na které doufám, že v průběhu této 
knihy odpovím. 

A tady je další bod. V našich životech se nám předkládá tolik 
informací, jak můžeme vědět, čemu věřit? K rozpoznání 
pravdivosti něčeho máme k dispozici minimálně tři nástroje: 



1. Osobní ověření. Kdybych vám řekl, že v supermarketu probíhá 
výprodej a vy tam půjdete a nakoupíte nějaké potraviny za 
zvýhodněnou cenu, osobně jste potvrdili můj příběh. 

2. Důvěryhodnost zdroje. Jak spolehlivý byl zdroj v poskytování 
spolehlivých dat v minulosti? 

3. Intuitivní rozpoznávání. Někdy se věci prostě cítí dobře. Něco 
je pravda. Později může mít člověk osobní zkušenost, která 
potvrzuje počáteční intuitivní poznání, které bylo původně 
přijato na základě víry. 
Při vyprávění příběhu o reinkarnaci Edgara Cayce budu čerpat 
důvěryhodnost z řady zdrojů. Nebýt všech těch úžasných 
paralel mezi tolika totálně odpojenými dílky skládačky, sám 
bych tomu těžko uvěřil. Žádám vás tedy, abyste pozastavili svá 
vlastní přesvědčení a úsudky, dokud nedokončíte celou knihu, 
a pak se přesvědčte, zda to všechno do sebe zapadá. Důsledky 
půjdou daleko za reinkarnaci Edgara Cayce; mluvíme o běhu 
událostí, které, pokud jsou skutečně pravdivé, ovlivní během 
příštího desetiletí každou formu života na naší planetě. 

Od letošního roku 2002 je stále evidentnější, že se svět mění 
závratnou rychlostí, s politickými nepokoji, geofyzikálními 
nepokoji, teroristickými aktivitami, finanční nestabilitou, 
slunečními erupcemi a epidemiemi, jako je AIDS. Předpovědi 
Edgara Cayce namalovaly velmi podobný portrét těchto časů 
někdy před 70 lety. Současně můžeme pozorovat pokračující 
nárůst duchovního uvědomění, empatického spojení a 
dosahování obyčejných lidí všude po míru, toleranci a lásce. 

Ve skutečnosti se svět každým dnem zmenšuje. Internet boří 
bariéry a komunikace a zprávy se odehrávají na globální 
úrovni. V jistém smyslu my, lidstvo, píšeme svůj vlastní 
příběh. A s tímto zrychlením světových událostí a komunikace 
možná můžeme poprvé začít chápat, jak se naše mysli 
vzájemně ovlivňují a ovlivňují to, co jsme dříve mohli vnímat 
jako zcela nesouvisející jevy. 

Dokonce i věda dokazuje, že vědomí může ovlivnit to, co se zdá 
být zcela náhodné a neživé fyzické události. (Viz kapitola o 



projektu Global Consciousness Project.) A Edgar Cayce dal 
velmi jasně najevo, že existuje přímá souvislost mezi přírodními 
katastrofami, které by mohly postihnout danou geografickou 
polohu, a kolektivním stavem vědomí sdíleným těmi, kdo tam 
žili. 

V této knize jsou tři hlavní zdroje informací: 

1. Čtení samotného Edgara Cayce. Cayce poskytl docela dost 
podrobností o svých vlastních minulých životech a také o dvou 
ze svých budoucích životů. Edgar Cayce získal důvěryhodnost 
díky svým tisícům čtení, z nichž mnohé s velmi ověřitelnými 
diagnózami fyzického stavu jeho klientů a také předpovědí do 
budoucna. Budu čerpat z těchto údajů, abych zjistil, jak dobře 
se slučují s informacemi z jiných zdrojů. 

2. Web Ascension2000 Davida Wilcocka. Okolnosti jeho vlastního 
života ho přivedly, často s velkou nechutí „přetahovaný 
kopáním a křičením“, k závěru, že je reinkarnací Edgara 
Cayce. Čerpal informace ze svých vlastních psychických čtení, 
nemožně přesné astrologické korespondence, snové 
vzpomínky na svůj život jako Cayce a další. A samozřejmě 
nelze přehlédnout jeho úžasnou fyzickou podobnost s 
Caycem. Podíváme se na všechny tyto ukazatele hřebenem s 
jemnými zuby a uvidíme, jak se shodují s našimi dalšími zdroji 
informací. Jak jsem uvedl v předchozí kapitole, David učinil 
řadu správných předpovědí, které vycházely z jeho vlastních 
snů a čtení. 

3. Channeling „vyladěné transové telepatie“ Carly Rueckertové a 
jejích spolupracovníků. S výjimkou Cayceho čtení se zdálo, že 
channelovaná data vždy spoléhala spíše na víru čtenáře než na 
fakta, která prokázala legitimitu, a vytvořila by mnoho premis, 
které se zdály vysoce nepravděpodobné i těm s otevřenou 
myslí. Ale pozastavil jsem svou kritiku, když jsem četl Ra 
Material, formálně známou jako série The Law of One, kterou 
přineslo úsilí L/L Research (tým Carla Rueckert a jejích 
spolupracovníků Dr. Dona Elkinse a Jima McCartyho) během 
období let 1981-1985. Když jsem četl těchto pět knih, uvědomil 



jsem si, že se spojuji se zdrojem moudrosti, který je hlubší než 
cokoliv, čemu jsem kdy byl vystaven. 
Série Zákon jednoho představila všeobjímající kosmickou 
perspektivu toho, odkud pocházíme, kam jdeme a jaký je smysl 
života. A byly odhaleny kousky skládačky, které úžasným 
způsobem zapadaly do příběhů Cayce a Wilcocka. Takže na 
začátku bych vás, čtenáře, požádal, abyste zhodnotili vodítka – 
kousky skládačky, které vám představím – s nezaujatým 
myšlením a zjistili, zda to všechno táhne za jeden provaz a 
dává vám smysl. 

Náš příběh ve skutečnosti začíná někdy před 100 000 lety, když 
se o Ra dozvídáme prostřednictvím práce Carla Rueckert a L/L 
Research. Pokud dokážete na pár okamžiků pozastavit svou 
nedůvěru, začněme odhalovat toto tajemství záhad, které nás 
nakonec zavede k jádru toho, co život skutečně je, abychom 
získali odpovědi. 

 

Kapitola 02: Ra, Ra je tady celý gang 
 

Většina z nás je ve svém bdělém vědomí omezena na vstup 
informací do naší mysli z našich pěti smyslů: zrakového, 
sluchového, chuti, hmatu a čichu. Mnoho lidí zakládá svůj život 
na principech zábavy a úniku a neustále hledá větší a větší 
naplnění těchto pěti základních pocitů. Náboženství učí, že je 
něco víc, že život je věčný a fyzický svět je pouhá iluze, ze 
které se učíme. Obvykle po nás žádají, abychom s vírou přijali, 
že existuje Bůh, že existují andělé a že zažijeme posmrtný 
život. 

Občas se někdo prezentuje, že má dar prorazit závoj, čímž je 
ve skutečnosti schopen vnímat události na „druhé straně“ nebo 
prokázat schopnost komunikovat s vědomím, které v této sféře 
existuje. Možná ještě před deseti lety by široká veřejnost byla k 
tomuto druhu schopností velmi skeptická. „Channelované“ 
informace musí být stále podrobeny stejnému zkoumání jako 



jakékoli jiné informace, které se k nám dostávají, ne-li většímu 
zkoumání. Stále musíme používat náš smysl pro rozlišování, 
abychom určili jeho platnost. 

Měl bych tendenci věnovat pozornost tomuto druhu informací, 
pokud by splňovaly kritéria věrohodnosti nastíněná v předchozí 
kapitole, tj. přesné předpovědi budoucnosti, znalost dříve 
skrytých informací, a možná to nejdůležitější, intuitivní spojení s 
vlastní vnitřní moudrostí. a duchovní srdce. 

John Edwards ve svém televizním pořadu Crossing Over každý 
den veřejně demonstruje channeling milionům lidí. Určitě se 
zdá, že má znalosti o skrytých informacích, když ladí se 
zesnulými příbuznými a přáteli účastníků svého publika, ačkoli 
tento problém obklopuje kontroverze. Edgar Cayce zjevně 
splňuje kritéria důvěryhodného channelera. Všechna velká 
knihkupectví mají police s knihami napsanými lidmi, kteří 
usměrňují entity, které existují ve vyšších sférách vědomí, a 
dodávají bestsellerovou moudrost jejich pozemským vyslancům 
– entitám jako Seth, Ramtha, Sanaya a DaBen. 

Channeling se stává mnohem více mainstreamovým, 
podporovaným takovými celebritami, jako je Shirley MacLaine a 
mnoho dalších. Během období mezi lety 1981 a 1984 Carla 
Rueckert poskytla některé z nejúžasnějších, nejhlubších a 
nejinteligentnějších informací, které kdy byly předloženy, a které 
dosud zůstávaly široké veřejnosti velmi nejasné. Nicméně tato 
informace je shodou okolností vysoce relevantní pro náš příběh 
o reinkarnaci Edgara Cayce. 

Ruecert pořádal meditační skupiny každou neděli. Už nějakou 
dobu vědomě a telepaticky směřovala informace a spojovala se 
s různými odosobněnými entitami. Jedné neděle 14. ledna 1981 
se stalo něco jiného; ztratila vědomí a upadla do hlubokého 
transu. V té době byli přítomni tři další, včetně jejího společníka 
Dona Elkinse a jejich nového asistenta Jima 
McCartyho. Ukázalo se, že Jim bude během sezení meditovat a 
držet světlo a poté je přepisovat, zatímco Don bude klást 



otázky. Bytost se identifikovala jako Ra s následujícím 
pozdravem: 

"RA: Já jsem Ra." Prostřednictvím tohoto nástroje jsem ještě 
nemluvil. Museli jsme počkat, až bude přesně naladěná, 
protože vysíláme úzkopásmové vibrace. Zdravíme vás ve 
světle a lásce našeho Nekonečného Stvořitele. Byli jsme 
povoláni do vaší skupiny, protože potřebujete pokročilejší 
přístup k tomu, co nazýváte, hledání pravdy. Doufáme, že vám 
nabídneme trochu jiný pohled na informace, které jsou vždy a 
stále stejné.“ 
Další 4 roky pokračoval dialog mezi otázkami Dona Elkinse a 
Ra, jak ho usměrňovala Carla. A tady náš příběh o reinkarnaci 
Edgara Cayce skutečně začíná. Většina informací v této 
kapitole je podle Ra, někdy parafrázovaných mými vlastními 
slovy se souhlasem Carly Rueckert, která je 
přezkoumala. Doporučuji, pokud s vámi tento materiál rezonuje, 
možná si budete chtít přečíst původní text s kanálem, jak je 
uvedeno v poznámkách pod čarou. Pokud jsem citoval přímo z 
Ra, citace je uvedena velkými a tučnými písmeny. 

Poprvé v jakékoli nedávné historii, v odpovědi na otázky Dona 
Elkinse, Ra vysvětluje velmi podrobně vnitřní fungování našeho 
vesmíru... specifické způsoby, kterými se stvoření vyvíjí z 
ničeho v něco a zpět v nic. Ra popisuje různé fáze nebo cykly 
stvoření a jak ti, kteří jsou na vyšší evoluční cestě, musí 
pomáhat těm, kteří jsou pozadu, aby si udrželi vlastní hybnost a 
růst. Ra nyní existuje v tom, co je popsáno jako šestá 

hustota, „hustota, kde člověk vnímá svátostnou povahu všech 
věcí. “ 
Jak se Ra vyvíjí skrze sedmou hustotu, připravuje se na 

opětovné sjednocení se Stvořitelem, takže „ Na 7. úrovni nebo 
dimenzi se, pokud bude naše pokorné úsilí dostačující, 
staneme jedním se vším, takže nebudeme mít žádnou paměť, 
žádnou identitu, žádná minulost ani budoucnost, ale 
existující ve všem." Ra tvrdí, že vyzařuje energii lásky přes 90 
% veškerého Stvoření, a pracují konkrétně s pozemšťany 
prostřednictvím snových interakcí (vodítko: začněte přemýšlet o 



Edgaru Cayce), inspirací a channelerů. V hustotě, kde Ra 
existuje, je jeden život ekvivalentní stovkám tisíc let, takže Ra 
byl zapojen do historie Země po velmi dlouhou dobu. 
Podle Ra existuje ve vesmíru „oktáva“ osmi hlavních hustot 
éterické energie, kterou by většina moderních vědců 
považovala za osm „dimenzí“. Samotné hustoty se skládají z 
živé, inteligentní energie a odpovídají rovinám existence, 
kterými musí nakonec projít celé Stvoření. Samozřejmě, 
„veškeré Stvoření“ zahrnuje vás i mě. S každou hustotou je 
spojen určitý stupeň nebo kvalita vědomí, kterého musí všechny 
entity dosáhnout, než mohou přejít do další hustoty. 
My na Zemi jsme zapojeni do části „třetí hustoty“ naší 
evoluce. Lekce nebo kvalita spojená s třetí hustotou je 
sebeuvědomění a lekcí čtvrté hustoty je zkušenost lásky a 
jednoty všeho života. Dokud nebudeme mít počátky zkušenosti 
jednoty (nikoli víry, ale zkušenosti), musíme se neustále znovu 
vtělovat, v procesu nazývaném reinkarnace, ve světě třetí 
hustoty. 

V tomto bodě se nám hodí nějaký kontext navíc. V Raově 
kosmologii se Jediný Nekonečný Stvořitel původně rozdělil na 
mnoho částí, které se nakonec staly galaxiemi, jako je naše 
Mléčná dráha. Ra vždy používal termín „Logos“ místo „galaxie“, 
když mluvil o jakémkoli galaktickém těle, jako je naše 
vlastní. Výraz „Logos“ je velmi odhalující, protože byl původně 
používán v řeckých verzích Bible a později byl přeložen do 
výrazu „Slovo“. Proto nyní čteme v knize Genesis: „Na počátku 
bylo Slovo. A to Slovo byl Bůh; a Slovo bylo u Boha." 
V Raově kosmologii dává toto zdánlivě paradoxní tvrzení 
smysl. Každý Logos je dokonalou součástí Jediného Stvořitele, 
ale má také svou vlastní „osobnost“ a identitu vědomé 
bytosti. Každý Logos pak vytváří základní obrys pro „archetypy“ 
evoluce duše, který budou všichni jeho členové 
následovat. Tyto archetypy jsou zážitky, které každá duše v 
galaxii zažije v určité době ve svém vývoji, přičemž všechny 
jsou navrženy tak, aby je vedly k většímu hledání Jednoty. 



Ra označuje mnoho milionů hvězd v galaxii jako „sub-
Logoi“, což znamená, že jsou také duchovně sjednoceny s 
Galaxií. Hvězdy jsou vědomé entity, které si jsou vědomy celé 
oktávy hustot a mají také určitý stupeň „osobnosti“ a svobodné 
vůle, pokud jde o to, jak uskutečňují plán evoluce duše Galaxie. 
To jim umožňuje „nastavit hru“ tím, že navrhnou planetární 
systémy, které se musí postupně vyvíjet v oktávě hustot. Solar 
Logos nastavuje přesné časové osy, kdy každá planeta 
postoupí každou hustotou; a tak, jak kdysi řekli Cayce 
Readings: „Každá planeta má své pochodové rozkazy od 
Božského [tj. Sluneční Logos]; pouze lidstvo má svobodnou vůli 
vzepřít se vůli Boží [sluneční Logos." 
Jediný Stvořitel se tedy rozdělí na galaxie a galaxie mají určitou 
kontrolu nad tím, jak se v nich vyvíjí život, jako jsou 
hvězdy. Hvězdy mají zase určitou kontrolu nad tím, jak se 
planety vyvíjejí v rámci jejich energetických polí. Každá planeta 
má také určitý stupeň svobodné vůle, pokud jde o to, jak se 
bude řídit pokyny své mateřské hvězdy a galaxie. To znamená, 
že každá planeta má nějaké slovo v tom, jak se bude vyvíjet 
inteligentní život, jako jsme my. (Ra nás někdy označuje jako 
„sub-sub-Logoi“ ve stejném smyslu, což naznačuje jednotu 
energetických polí našich duší s těmi na planetě, Slunci a 
Galaxii.) 

V celém našem Galaktickém Logosu a několika jeho blízkých 
sousedech byla lidská tělesná forma vybrána jako prostředek 
pro vědomý život, aby se vyjádřil na jakékoli dané planetě, 
proto „Logos (Bůh) stvořil lidi (člověka) ke svému obrazu. 
“ Slunce i Země měly určitou kontrolu nad přesnou povahou 
lidské DNA a těly, která nyní vznikla jako výsledek. 
Wilcockův výzkum v kombinaci s původními Raovými výroky 
nám ukazuje, jak je galaktický Logos schopen naprogramovat 
se tak, aby vytvořil určitý typ formy života. V mém článku s 
Wilcockem nazvaným „Vědecký plán pro vzestup“ objasňuje, že 
molekula DNA je ve skutečnosti „shromážděna“ ze základních 
prvků na dané planetě spirálovitě inteligentní energií, která 
prostupuje celou galaxií. 



Ruští vědci objevili a změřili toto spirálovité energetické pole v 
laboratoři a často se o něm hovoří jako o „torzním (tj. 
krouceném, spirálovitém) záření“ s vlastnostmi, které ho velmi 
odlišují od elektromagnetického záření. Bylo prokázáno, že 
torzní záření nadměrně reaguje na vědomí, mnohem více než 
elektromagnetická energie, a má velmi léčivé a duchovně 
osvětlující účinky, když je vystaveno organismu. 
Kromě toho práce Garaieva a Poponina ukázala, že molekula 
DNA bude přitahovat světlo (fotony) do sebe, což způsobí, že 
světlo bude spirálově procházet molekulou místo toho, aby se 
pohybovalo po typické přímé dráze. Garaievův velký objev, nyní 
známý jako „DNA Phantom Effect“, spočívá v tom, že jakmile je 
samotná molekula DNA odstraněna z komory, světlo bude 
pokračovat ve spirále, úplně samo, drženo nějakým 
neviditelným silovým polem. 
Toto „neviditelné silové pole“ je vytvořeno spirálovitě torzní 
vlnou, která původně kolem sebe shromáždila DNA. Ještě 
důležitější je, že výzkum Yu. V. Tszyan Kanchzen ukázal, že 
spirálovitá energie tvořící DNA se může přenášet z jednoho 
organismu do druhého. 
V tomto experimentu byla kachna bombardována torzními 
vlnami o vysoké intenzitě, které byly poté přesměrovány do 
samostatné komory se slepicí v ní. Za pouhých pět dní by 
slepice začala vypadat jako kachna, včetně růstu pavučiny mezi 
normálně nahými prsty. 

Naše DNA je tedy pouze jako počítačový čip s různými 
sekcemi, které mohou být „zapnuty“ nebo „vypnuty“. Vzor 
torzních vln duše ve skutečnosti programuje DNA, podobně 
jako operační systém a software říká čipům ve vašem počítači, 
jak mají běžet. Člověk si jistě může koupit dva úplně stejné 
počítače, ale načtením různých operačních systémů a softwaru 
budou na obrazovce „vypadat“ velmi odlišně a budou mít velmi 
odlišné funkce, jakmile je zapnete. 

Jak se lidská duše reinkarnuje ze života na život, její 
„energetický podpis“ torzních vln změní DNA zděděnou od 
rodičů, aby se vytvořily podobnosti ve vzhledu obličeje, 



osobnosti a tělesných charakteristikách, jako je tvar rukou a uší. 
jiné věci. 

Výzkumné úsilí Josepha Myerse, PE (profesionálního 
inženýra) [ www.reincarnation2002.com ] a Dr. Waltera 

Semkiwa [ www.johnadams.net ] rozsáhle potvrdilo tato 
spojení prostřednictvím demonstrací reinkarnace mnoha 
slavných lidí v historii. To také dává nový význam starým 
rčením o tom, jak se manželské páry budou navzájem více 
podobat, čím déle budou spolu; jak jsou v průběhu času stále 
jeden druhému vystaveni, vibrace jejich duše se vzájemně 
prolínají na úrovni DNA. 
Abychom to zhodnotili, Wilcock uvádí, že tato spirálovitá „torzní“ 
energie je ve skutečnosti „skutečnější“ než samotná molekula 
DNA, protože již existuje ve struktuře samotného prostoru a 
času předtím, než se na dané planetě objeví jakýkoli fyzický 
život. Postupem času jemné, organizované spirálovité tlaky 
„torzních vln“ na fyzickou hmotu přirozeně shromáždí dostupné 
prvky na dané planetě do základních stavebních kamenů pro 
život, jako jsou aminokyseliny, které se nakonec zformují do 
„deoxy- ribonukleová kyselina“ neboli DNA. 

Je zajímavé, že jeden z původních vědců, kteří objevili 
molekulu DNA, Prof. Crick, dokázal, že molekula DNA je 
daleko, příliš složitá na to, aby se vyvinula náhodně, a tento 
Wilcock/Ra model nám dává solidní vysvětlení. 

Dalším klíčem je, že galaxie bude mít různé zóny hustoty 
energie, které ji rozdělí jako koláč při pohledu ze severního 
nebo jižního galaktického pólu. Když pak hvězda proplouvá 
galaxií, bude procházet různými hustotami ve velmi přesných 
časových intervalech. Tento „posun hustoty“, jak to nazývá Ra, 
také vytváří inteligentnější a složitější torzní vlny, které zase 
transformují struktury DNA na každé planetě. To způsobuje, že 
vyšší formy rychle nahrazují starší formy života. 

Dostatek důkazů o tom je vidět v našich fosilních záznamech, 
protože evoluce není považována za postupný proces, ale 

http://www.reincarnation2002.com/
http://www.johnadams.net/


spíše se vyskytuje v náhlých otřesech, které jsou mezi vědci 
známé jako „přerušovaná rovnováha“. Stejně tak jsme jako 
lidské bytosti ještě nikdy nenašli „chybějící článek“, který by 
mohl podporovat darwinovský model postupné evoluce; z 
nějakého důvodu, který mainstreamová věda nezná, asi před 
75-100 000 lety došlo v lidském organismu k masivnímu 
nárůstu velikosti mozku a elegance a užitečnosti svého 
těla. Podle Ra to způsobila spontánní evoluce DNA, způsobená 
přechodem našeho Slunce do oblasti s vyšší energií v galaxii. 

Takže, když došlo v naší vlastní historii k tomuto energetickému 
„upgradu“, začal na Zemi cyklus života třetí hustoty. Jedním ze 
základních kosmických zákonů je, že zkušenosti třetí hustoty 
pro kteroukoli danou planetu se vyskytují v „hlavních cyklech“ , 
z nichž každý trvá přibližně 25 000 let. Tato doba 25 000 let 
odpovídá tomu, jak dlouho trvá hvězdě, než projde daným 
pásmem energie, když obíhá Galaktický střed, a Wilcockův 
vědecký výzkum poskytl rozsáhlý důkaz pro potvrzení tohoto 
konceptu. 
Na konci každého velkého cyklu je dosaženo nejvyššího 
možného stupně vibrací pro třetí hustotu a v tomto okamžiku 
mohou entity přecházet do vyšších hustot prostřednictvím 
procesu, který Ra označuje jako „sklizeň“, pokud jsou na to 
připraveny. Normální období přidělené entitě na přechod z třetí 
hustoty jsou až tři „hlavní cykly“ po 25 000 letech. Po třech 
„velkých cyklech“ se planeta automaticky přesune do čtvrté 
hustoty jednoduchou fyzikou vibrací, ať už jsou její obyvatelé 
připraveni nebo ne. Těleso třetí hustoty by na planetě nemohlo 
žít, protože jeho DNA by již nebyla podporována torzními 
vlnami v oblasti. Na většině ostatních planet ve Sluneční 
soustavě existují formy života s vyšší hustotou, ačkoli tyto 
planetární podmínky jsou pro lidské bytosti značně nehostinné. 

Samozřejmě, každý velký cyklus zkušeností pro danou entitu, 
jako je lidská bytost, bude zahrnovat mnoho samostatných 
životů, tj. fyzických inkarnací. Pokud planeta třetí hustoty 
dosáhla konce cyklu a chystá se přejít do čtvrté hustoty, pak ti 



obyvatelé, kteří nejsou připraveni postoupit, skončí reinkarnací 
na jiné planetě třetí hustoty. 

To se neděje „náhodou“ nebo prostým vědomým záměrem, ale 
spíše zahrnuje inteligentně řízený přenos samotných duší a 
vhodného genetického materiálu pro vytvoření fyzických těl, 
která se budou shodovat s dušemi. Tento „planet-hopping“ 
proces je řízen skupinami meziplanetárních kosmických bytostí, 
jako je Ra, a protože hvězdné systémy se neustále přesouvají 
do různých energetických zón v celé Galaxii, je vždy potřeba 
něco udělat. Z referenčního bodu Země jsou tyto bytosti 
označovány jako andělé, nebeské bytosti, mimozemšťané nebo 
možná páni karmy. 

Skupina těchto bytostí, která si říká „Konfederace planet ve 
službách Jediného Nekonečného Stvořitele“, řídí velkou část 
naší Galaxie, kterou nyní obýváme, a jsou společně 
zodpovědné za řízení přesunu a vývoje duší z planety na 
planetu. . 

Typicky, ti, kteří se vyvinuli společně na určité planetě, jsou 
drženi pohromadě, když se přesunou na novou planetu; takže 
pokud by určité procento entit ve třetí hustotě neprošlo po třech 
velkých cyklech, pak by byly přesunuty na jinou planetu jako 
skupina. Členové této Konfederace však viděli, že existuje 
několik skupin „opakovačů cyklu“ třetí hustoty, jejichž počet byl 
příliš malý na to, aby ospravedlnily vytvoření terra-formování 
celé planety jen pro ně. 

Proto byla Země vybrána jako jedinečný experiment, ve kterém 
by se pod jednou střechou spojily „opakovače cyklu“ z mnoha 
různých planetárních populací. Je velmi neobvyklé, aby planeta 
měla tolik rasové rozmanitosti jako my na Zemi; například právě 
v rámci kavkazských ras existují velké rozdíly ve vzhledu, které 
lze pozorovat mezi slovanskými, středomořskými a 
západoevropskými národy. Totéž by platilo v asijských rasách 
mezi Číňany, Filipínci a Japonci, jako tři z nejjasnějších 
příkladů. 



Důvodem veškeré této genetické rozmanitosti je to, že tyto duše 
sem přišly z různých planet; Číňané například údajně pocházejí 
z planetárního systému obklopujícího hvězdu Deneb. Jejich 
duše tedy pocházely z hvězd a planet, které měly mírně odlišné 
„osobnosti“, pokud jde o to, jak byla DNA strukturována, aby 
vytvořila vzhled lidské bytosti. Tyto základní rozdíly nelze a 
neměly by být vymazány, protože podle Cayce jsou všechny 
aspekty vnitřního charakteru a harmonie duše. 

Ra vysvětluje, že tento velký „experiment“ se nezdařil v tom 
smyslu, že po skončení našeho prvního velkého cyklu před 
nějakými 50 000 lety neabsolvovala ani jedna entita. Normálně 
se očekává, že 10 až 20 procent lidí by to zvládlo po prvním 
cyklu. Na konci našeho druhého velkého cyklu před nějakými 
25 000 lety bylo k promoci připraveno pouze 120 entit a 
rozhodly se zůstat pozadu a pomáhat ostatním. Normálně více 
než 60 procent lidí absolvuje po druhém velkém cyklu na 
planetě třetí hustoty, takže malé zbývající procento lidí se o 
důležitosti lásky dozví před koncem třetího a posledního cyklu. 

Na konci druhého velkého cyklu na Zemi bylo znepokojivě 
jasné, že „experiment“ kombinování všech opakovačů cyklu 
dohromady nefunguje – docházelo k velkému duchovnímu 
utrpení a bylo zapotřebí dramatické formy pomoci obrátit věci. V 
důsledku toho se obrovské množství entit ze čtvrté, páté a 
zejména šesté hustoty, včetně těch ze samotné skupiny Ra, 
dobrovolně přihlásilo do lidských inkarnací, aby se pokusili 
pomoci. Ra o těchto duších mluví jako o „tulácích“, a pokud 
máte pocit, že si všechna tato prohlášení pamatujete, jako 
byste je znali již dříve, můžete být jednou z téměř 100 milionů 
„mimozemských duší“, které nyní chodí po tváři Země. 

Proces konečného uznání sebe sama jako Poutníka není pro 
většinu ostatních příliš snadný ani přijatelný, ale může 
odpovědět na mnoho nepříjemných otázek, proč se život na 
Zemi zdá být tak strašně disharmonický a nevyvážený. Na 
rozdíl od všeobecného přesvědčení se od Wandererů nutně 
neočekává, že „udělají“ cokoli nebo že „zachrání svět“ svým 



vlastním úsilím; tím, že jednoduše zůstávají ve fyzickém těle a 
pokud možno udržují radostný stav mysli, mají nesmírně 
blahodárný energetický účinek na masové vědomí lidstva. To 
zase může dramaticky zvýšit počet duší, které budou mít nárok 
na promoci. 

Země je ve skutečnosti čtvrtou planetou v naší sluneční 
soustavě, která hostí formy života třetí hustoty. V určitém 
okamžiku, před miliony let, byla Venuše první planetou, která 
byla osídlena formami života podobnými lidským bytostem na 
Zemi. Obyvatelé procházeli přechodem třetí do čtvrté hustoty a 
pomáhala jim vyšší skupina. Během našich vlastních 
zkušeností s 3. hustotou nám pomáhaly entity 6. 
hustoty. Protože jsme byli extrémně méně bojovní než lidé, 
zjistili jsme, že toto učení je užitečné. Nevyvinuli jsme 
vzájemné vztahy vašeho peněžního systému a moci. 
Byli jsme více filozofickou planetou 3. hustoty než vaše 
vlastní…“ Asi 17 procent obyvatel Venuše ve třetí hustotě 
absolvovalo nebo „vzešlo“ a pokračovalo ve vývoji přes čtvrtou, 
pátou a šestou hustotu. Vzestup je jiný název pro proces, 
kterým bytosti procházejí, když mění hustoty. Jak Venušané 
vzešli přes hustoty a přiblížili se zkušenosti původního stvoření, 
začali také ztrácet svou oddělenost. Tato skupina 
vzestoupených Venušanů nyní existuje v šesté hustotě jako Ra, 

který se popisuje jako „komplex sociální paměti, velká 
skupina zcela integrovaných duší – nebo zkráceně „skupinová 
duše“. 
Druhá planeta, která hostila lidi třetí hustoty, byla známá jako 
„Maldek“, která zase explodovala v šílené celosvětové jaderné 
katastrofě způsobené válkou. Normálně k takovým událostem 
není dovoleno, protože porušují svobodnou vůli mnoha 
nevinných bytostí v celém planetárním systému, ale ani 
„Strážci“ nejsou dokonalí. 

V tomto případě došlo k jadernému požáru velmi spontánně a 
nečekaně a výbuch planety zase vytvořil úlomky, které vytvořily 
komety a Pás asteroidů. [Wilcockovy údaje nás ujišťují, že jsou 
nyní přijímána mimořádná opatření, aby se zajistilo, že se to již 



nebude opakovat, a proto mnoho informátorů o UFO přichází se 
zprávami o UFO, jak pohánějí sila jaderných střel.] 

Obyvatelé Maldeku se dostali do „komplexu sociální paměti 
nebo spleti strachu“ , který trval více než 200 tisíc let, než mohl 
být rozbit. Jako skupina se pak rozhodli přijmout sérii inkarnací 
v tělech s drastickými fyzickými omezeními, které by vytvořily 
„karmické zmírnění“ tím, že by jim zabránily ve schopnosti 
vytvořit jakoukoli vyspělou civilizaci schopnou sebezničení. Byly 
to první entity, které osídlily Zemi, a máme fosilní záznamy 
jejich „nemotorných“ těl jako neandrtálců. 
Třetí a poslední planetou, která před Zemí hostila humanoidy 
třetí hustoty, byl Mars, na kterém stále spočívá dostatek důkazů 
o vyspělé civilizaci, včetně pyramid a monumentů s přesnými 
geometrickými vztahy mezi sebou navzájem a s planetou 
samotnou, jak je vidět z práce Enterprise Mission Richarda C. 
Hoaglanda mimo jiné. 
Marťané si vedli docela dobře, dokud i oni nezaznamenali 
celosvětovou katastrofu; v tomto případě nezničili samotnou 
planetu, ale spíše odfoukli jejich atmosféru a vytvořili vyprahlou, 
pustou pustinu, kterou nyní vidíme. Duše a genetický materiál 
Marťanů byly posunuty kupředu o nějakých 125 000 let v čase 
pro umístění na Zemi na začátku jejího prvního cyklu třetí 
hustoty asi před 75 000 lety. Do té doby existoval na Zemi 

pouze život druhé hustoty. "Druhá hustota je hustota vyššího 
rostlinného a živočišného života, která existuje bez vzestupu 
k nekonečnu." V této době Ra existoval na šesté hustotě, na 

úrovni „soucitné moudrosti“a začínala svou službu Zemi, když 
pomáhala při genetickém „balení“ a transmigraci Marťanů. 
"Don Elkins: Předpokládám, že říkáte, že strážci sem přenesli 
marťanskou rasu poté, co rasa ve fyzickém smyslu zemřela 
na Mars." 

RA: To je pravda." 
Kromě pomoci s marťanskou migrací se vyskytlo několik 
dalších okolností, kdy Ra zasáhl do historie Země: 

RA: K prvnímu pokusu pomoci vašim národům došlo asi před 
75 000 lety. [Pomohl Marťanům přijít na Zemi]. Dále byla 



pomoc poskytnuta těm z Mu asi před 58 000 lety. Dále byla 
nabídnuta pomoc Atlantidě asi před 18 000 lety. Dalším 
pokusem bylo pomoci Egypťanům [a některým v Jižní 
Americe] asi před 11 000 lety. Asi o 3500 let později [před 
7500 lety] byla některým v Jižní Americe opět nabídnuta 
pomoc. Asi před 2300 lety bylo několik pokusů o pomoc 
lidem v Egyptě ze strany jiných členů Konfederace. Zbývající 
část tohoto cyklu jsme nikdy neodešli z vaší 5. dimenze. 
Intervence Ra, která je pro náš příběh nejdůležitější 
(nezapomeňte, že tato kniha se jmenuje „Reinkarnace Edgara 
Cayce“), je zapojení Egypťanů před 10 500 lety. Je o tom 
docela dost konkrétních informací, které uvádím doslovně z 
četby Ra níže, počínaje tím, kde Ra popisuje skutečný projev 
těla v Egyptě: 

Jsem součástí komplexu sociální paměti, který se vydal ven z 
planety ve vaší sluneční soustavě, té, kterou nazýváte 
Venuše. Ve vašich opatřeních jsme stará rasa. Když jsme byli v 
6. dimenzi, naše fyzické bytosti byly tím, čemu říkáte zlaté. Byli 
jsme vysocí a poněkud jemní. Pokrytí našeho fyzického 
tělesného komplexu mělo zlatý lesk. V této podobě jsme se 
rozhodli přijít mezi vaše národy. Vaši lidé se nám fyzickým 
vzhledem hodně nepodobali. Takže jsme se s populací dobře 
nesmíchali a byli jsme evidentně jiní než oni. Naše návštěva 
byla poměrně krátká. To bylo, když jsme postavili 
pyramidy. Když jsme si vybrali toto poslání mezi vaše národy, 
byli bychom vnímáni jako světlo, kdybychom přišli na Zemi 
ve své přirozené podobě. 
„Nyní cítíme velkou zodpovědnost za pomoc při odstraňování 
určitých deformací, které byly dány zákonu Jednoty. My, jako 
komplex sociální paměti nebo skupinová duše, jsme navázali 
kontakt s rasou na vaší planetě, kterou nazýváte 
Egypťané. Mluvili jsme s jedním, který slyšel a rozuměl 
( později zjistíme, že to byl Ra-Ta, velekněz a předchozí 

inkarnace Cayce ), a byl v pozici, aby nařídil zákon 
Jednoho. Kněží a národy té doby však rychle překroutili naše 
poselství a okradli je o soucit, kterým je spojena jednota . (A 



proto Ra cítí odpovědnost za uzdravení způsobu, jakým bylo 
jejich poselství nesprávně prezentováno a předáno.) 
Během tohoto období působení v Egyptě Ra postavil pyramidy 
jako léčebnou komoru levitací kamene: 

RA: Větší pyramidy byly postaveny naší schopností pomocí sil 
Jednoho. RA: Představte si aktivitu ve všem, co je 
vytvořeno. Energie, i když je konečná, je poměrně velká. Tato 
energie je inteligentní. Je to hierarchické. Stejně jako máte 
hierarchii vozidel nebo těl, tak má každý atom takového 
materiálu, jako je kámen. 
KAMENY JSOU ŽIVÉ. TOHLE VAŠE KULTURA 
NEPOCHOPILA. Dá se mluvit s lépe naladěnými vyššími těly, 
ať už rockovými nebo lidskými. Po vytvoření tohoto spojení 
může být podán požadavek. Inteligence nekonečné skály 
komunikuje s jeho fyzickým vozidlem nebo tělem a pak se 
provádí požadované dělení a pohyb. 
Don Elkins: Udělal to mentálně jeden jedinec? 
RA: Existuje rozdíl mezi individuální silou prostřednictvím 
Zákona Jednoho a silou dostupnou prostřednictvím 
kombinovaného chápání Zákona Jednoho skupinovou 
duší. Jeden jedinec, očištěný od všech nedostatků, skutečně 
dokázal pohnout horou. Avšak v případě masového chápání 
jednoty může každý jednotlivec obsahovat přijatelné množství 
zkreslení a přesto by masová mysl mohla hory přenášet. Mezi 
vašimi lidmi jsou v této době lidé, jejichž čistota je již v souladu 
s inteligentním nekonečnem. 

Don Elkins: Proč to nevytvořit jako celek místo s bloky? 
Nechtěli jsme být uctíváni jako stavitelé zázračné pyramidy. Zdá 
se tedy, že je vytvořen, nikoli myšlen. 

VZKŘÍŠENÍ DÍKY INICIACE V KOMORU KRÁLOVNY 

RA: Pojem zasvěcení vyžaduje soustředění bytosti na hledání 
Stvořitele. Zasvěcení v královnině komnatě [Velké pyramidy] 
zahrnovalo odevzdání se takové touze poznat Stvořitele v 
plném rozsahu, že vyčištěné vstupující světlo je vyváženým 
způsobem taženo všemi energetickými centry neboli 



čakrami, setkávajícími se ve vnitřní oční čakře. a otevření 
brány do inteligentního nekonečna. Pak je zažíván skutečný 
život, nebo, jak tomu říkají vaši lidé, vzkříšení . 
Přeskočím zde na úryvek z Cayceova čtení o stvoření pyramid: 

„Velká pyramida byla postavena jako zasvěcovací síň, 
„zasvěcenec domu“ pro ty, kteří se zasvětili zvláštním službám 
v tajemstvích tajemného náboženství Egypta. Byl postaven 
aplikací těch univerzálních zákonů a přírodních sil, které 
způsobují, že se železo vznáší ve vzduchu. Pyramida byla tedy 
postavena levitací, podporovaná písněmi a zpěvy.“ 

Později půjdu do mnohem více podrobností převzatých ze čtení 
Cayce o Ra-Ta, egyptském knězi, který byl předchozí inkarnací 
Cayce. Toto je však úžasná paralela, která spojuje Ra a Cayce, 
týkající se vytvoření pyramid levitací kamene. Další paralely se 
objeví v další kapitole, jak půjdeme hlouběji do života Ra-Ta, a 
později uvidíme, jak dobře Wilcock naplňuje Cayceovu 
předpověď o návratu Ra-Ta v roce 1998. 

Někteří čtenáři si okamžitě řeknou: „No a co? Vše, co dokazuje, 
je, že Ruecert studoval materiál Cayce. Je pozoruhodné, že 
Carla byla během sezení Ra zcela v bezvědomí a 
nepamatovala si nic, co se stalo, když se vrátila, což se nikdy 
nestalo v žádné z jejích předchozích 20 let channelingové 
zkušenosti. 

Kdybyste se s ní setkali sami, viděli byste, že zjevně není 
osobou, která by měla sklony o čemkoli lhát. Mluvil jsem s 
Carlou Rueckertovou a zeptal jsem se jí na její vlastní 
povědomí o Edgaru Cayceovi, abych zjistil, zda existuje nějaká 
možnost, že tuto informaci získala díky předchozí znalosti 
Cayce Readings. 

Nevěděla, že Cayce Readings říkal něco o časovém období 
stvoření pyramid a levitaci skal, ani o tom, jak přesně Cayceova 
data odpovídají datům Ra, v době, kdy jsem jí položil otázku. 
. Její kontakt s Caycem většinou souvisel s jeho alternativními 



léčebnými prostředky a musíme si uvědomit, že existuje více 
než 300 knih, které byly napsány o různých bodech čtení 
Cayce. Carla se hluboce zapojila do channelingu a výzkumu 
vlastního materiálu, když byla ještě velmi mladá. 

Zde je také důležité zmínit, že Wilcockův výzkum prokázal, že 
série Zákon jednoho / Ra má stejně vědeckou věrohodnost jako 
Cayce Readings, daleko mimo dosah jedné osoby, kterou může 
vytvořit pouze svou představivostí. 

Velkou částí Wilcockova poslání v tomto životě bylo neustále 
poskytovat větší a větší množství vědeckých důkazů na 
podporu prohlášení učiněných v sérii Zákon jednoho / Ra. Ve 
většině případů v té době prostě neexistoval důkaz, že původní 
série byla vedena v letech 1981-1985, a je vysoce 
nepravděpodobné, že by Carla Rueckert dokázala oklamat 
zvídavou mysl doktoranda. teoretický fyzik při prosazování tak 
dalekosáhlé, vnitřně konzistentní a specifické kosmologie. 

Kromě toho Wilcockův výzkum odhalil odpovědi na mnoho 
nevyřešených fyzikálních otázek, které vrtaly hlavou původnímu 
týmu L/L Research, jako je význam termínu „spirálová linie 
světla“. Ra často správně používal slova, o kterých nikdo v L/L 
Research nikdy neslyšel, což by k ověření vyžadovalo 
nezkrácený slovník. Kromě toho, v páté knize série Zákona 
jedna Ra také prokázal schopnost provádět „lékařská čtení“, 
která jsou velmi podobná Cayce, pomocí technických 
lékařských termínů k přesné diagnóze Carlina stavu a 
poskytování návrhů na léčbu. 

Shrnutí důležitých bodů: 

1. Ra je skupinová duše nebo komplex sociální paměti. Ra měl 
existenci třetí hustoty jako populace planety Venuše, která 
vzestoupila. 

2. Ra nyní existuje v šesté hustotě, téměř v jednotě se 
Stvořitelem. Ra slouží pozemským lidem v jejich evoluci k vyšší 



hustotě, stejně jako vyšší hustota pomáhá populaci Venuše v jejím 
vzestupném toku evoluce. 

3. Většina Raovy účasti byla prostřednictvím psychické a snové 
interakce s pozemšťany, i když v roce 10 500 př. n. l. Ra 
manifestoval tělo v Egyptě, aby pomáhalo knězi, který měl 
spřízněnost se „zákonem jednoho“ (kterým byl Cayce v předchozí 
inkarnaci) . Ra také postavil pyramidy během tohoto období 
levitací skály. Cayce také řekl, že pyramidy byly postaveny levitací 
10 500 před naším letopočtem 

4. Raova účast v Egyptě a vytvoření pyramid nevyšlo podle 
plánu. Jiní zneužili to, co Ra vytvořil, a použili to pro své vlastní 
účely. V důsledku vytváření deformací v evoluční dráze Země, Ra 
musel (nebo se rozhodl) zůstat s námi a provádět reparace. 

Ra v Egyptě projevil tělo odlišné od lidského těla, vysoké, jemné a 
se zlatým leskem. 

 

Kapitola 03: Příběh Ra-Ta 
 

Příběh o reinkarnaci Edgara Cayce je skutečně spojen s 
řešením záhady. Ra zanechává stopu stop s časovým razítkem 
v celé naší historii a odhalení těchto stop je jednou z věcí, která 
pomáhá vyřešit tuto záhadu a dodat příběhu 
důvěryhodnost. Takže pro další vodítko musíme porozumět 
historii Ra-Ta, jak je odhalena v duchovním rámci čtení Edgara 
Cayce. 

Budu také čerpat z hypnotické regrese minulých životů, kterou 
provedl renomovaný autor a badatel Jess Stearn, osoby, o 
které Cayce Readings řekl, že žila v období Ra-Ta. Tyto 
informace byly uvedeny ve Stearnově knize z roku 1993 
nazvané „Intimates Forever“. (Jess Stearn také napsal možná 
nejoblíbenější knihu o Cayce s názvem „Spící prorok.) 



Než budeme diskutovat o Ra-Ta, bude důležité, aby si někteří 
čtenáři byli jisti, že Cayceho čtení nepostavilo skupinu Ra ani 
jeho vlastní předchozí inkarnaci jako Ra-Ta na „vrchol 
pyramidy“ v duchovním smyslu. V poslední kapitole jsme viděli, 
jak Ra použil slovo „Logos“ k popisu osobnosti naší Galaxie 
jako vědomé bytosti. V Cayce Readings je uvedeno, že Logos 
se rozhodl přijmout osobní inkarnace Země od samého začátku 
našeho cyklu zkušeností ve třetí hustotě. [Mohlo to být 
způsobeno obrovskými problémy, které se již vyskytly s 
Marsem a Maldekem.] 

Původní inkarnace Loga byla známá jako „Amilius“, který se stal 
prototypem „Adama“ v knize Genesis. Po mnoha velmi 
historických duchovních inkarnacích, včetně Melchisedeka, 
Eliáše a Mojžíše, přišla poslední inkarnace Loga na zemi v 
životě Ježíše, který se nazýval „posledním Adamem“. Jakmile 
Ježíš dokončil své osobní zasvěcení, začal říkat „Já jsem 
Logos“, což je nyní opět přeloženo jako „Já jsem Slovo“. Čtení z 
Cayce také říkají, že Ježíš byl první osobou, která dokončila 
tento proces sebetransformace, a že ostatní budou na konci 
cyklu následovat podobnou cestu. 
Učencům z Cayce je tedy dobře známo, že Logos má ústřední 
význam při řízení lidské civilizace na Zemi; ale rozhodně nelze 
očekávat, že jedna entita zvládne veškerou odpovědnost sama, 
aniž by se nejprve diferencovala na mnoho různých bytostí na 
různých úrovních hustoty. Proces střežení, duchovní podpory a 
přesunu duší z jedné planety na druhou vyžaduje velké 
množství personálu, s kontakty jak ve vyšších sférách, tak na 
planetách samotných. 

A tak v málo známé modlitbě, kterou objevil Wilcockův 
spolupracovník, Cayce Readings odkazují na jména „Ra“ a „Ra-
Ta“ odděleně, což naznačuje, že jde o dvě různé entity, z nichž 
obě jsou zodpovědné za takové administrativní úkoly. Většina 
členů ARE tento bod často přehlíží, přesto je to možná 
nejpřímější vodítko ve všech Cayce Readings, že jeho zdroj si 
byl dobře vědom skupiny Ra. 



Podle čtení Cayce byl Ra Ta ranou inkarnací Cayce v Egyptě v 
roce 10 500 př. n. l. a kontext z práce Rueckert/LL Research 
jasně ukazuje, že Ra v té době poskytoval Ra-Ta přímou 
pomoc. Následující příběh, odvozený z Cayce Readings, je 
převážně shrnut z knihy WH Church nazvané „Mnoho šťastných 
návratů, minulé životy Edgara Cayce“ a knihy Marka Lehnera 
nazvané „Egyptské dědictví“. Mezi těmito dvěma knihami lze 
rekonstruovat všechny podstatné body příběhu. 

Ra-Ta začal svůj život tím, že se narodil v méně civilizované 
oblasti, ovládané kmenem „Zu“ (snad staří Sumerové) někde 
mezi Kaspickým mořem a Kavkazskými horami. Cayce 
Readings nám říkají, že Ra-Ta byl velmi neobvyklé dítě v tom, 
že měl bledou bílou kůži a modré oči v oblasti, kde ostatní 
nevypadali tímto způsobem. Jeho matka vysvětlila, že „bohové 
(myslí mimozemšťané) z této oblasti“ zplodili její těhotenství, a 
proto udělali z Ra-Ta hybrida mimozemšťana a 
člověka. Přestože byla dcerou vůdce kmene Zu / Sumerů, 
kmenové stařešiny velmi vyděsilo bizarní narození a vzhled Ra-
Ta, stejně jako problém, že neměla manžela, což bylo 
odsuzováno. v jejich kultuře. 

Proto starší nařídili, aby ji a Ra-Ta vyhnali ze země se skupinou 
pomocníků, aby je chránili. Postupem času se dostali na svahy 
dnešní hory Ararat v Turecku. Během tohoto časového období 
se civilizace Atlantidy právě začala šířit do dalších oblastí z 
centrální země „Poseidia“ v oblasti dnešní Kuby a 
Floridy. Turecká oblast, do které Ra-Ta a jeho matka přišli, 
teprve nedávno začala mít diplomatické styky s Atlanťany, a tak 
byla v technologickém smyslu stále pozadu. 

Jak Ra-Ta vyrůstal, bylo jasné, že má prorocké schopnosti a 
dokáže vysílat velmi přesné psychické informace. Ve svých 21 
letech měl prorocký sen, že v nepříliš vzdálené budoucnosti 
dojde k celosvětovému kataklyzmatu. Většina ostrovního 
kontinentu „Poseidia“ měla být zaplavena a jeho vlastní oblast 
by také utrpěla kataklyzma. Jeho intuice a vědecký výzkum 
Globální mřížky „energetických čar“ se spojily, aby 



naznačovaly, že Egypt by byl nejbezpečnějším místem, kam se 
vydat za zvětráváním těchto zemských změn, protože se 
nacházel ve středu mřížky. (To bylo nyní vědecky ověřeno 
studiemi Becker-Hagensovy mřížky, jak uvádí 
Wilcock's Convergence series.) 
Když se zemské póly posunou, Egypt bude rovnovážným 
bodem jejich pohybu. Ra-Ta sdělil toto proroctví královu synovi 
Arartovi a průkopnická skupina 900 lidí vedená Arartem s Ra Ta 
jako jejich duchovním vůdcem podnikla cestu z Turecka do 
Egypta. 

Po dlouhé a namáhavé cestě dorazili do egyptského města 
Luz. Zpočátku tam byla nedůvěra a zkoumání, ale nakonec 
Egypťané Atlanťany přijali a povýšili je. Arart byl prohlášen 
králem a Ra-Ta byl přijat za jejich velekněze. V průběhu času 
byly Ra-Ta zavedeny duchovní a morální reformy a stal se 
milovaným lidmi. Stavěl chrámy pro sebeléčení a proměnu a 
dokázal vykonat mnoho zázračných činů. 

V té době již mnoho dalších Atlanťanů dostávalo vize o 
nadcházející záplavě a houfně emigrovali pryč z ostrovního 
kontinentu Poseidia v Atlantiku. Jako součást „opravdu velmi 
rušného života“ [294-148] začal Ra-Ta používat atlantské 
antigravitační plavidlo k cestování do zahraničí a interakci s 
Atlanťany a jinými kulturami po dobu 10 let. Během těchto cest 
se dozvěděl mnohem více o atlantské vědě a technologii, což 
zahrnovalo mnoho velmi pokročilých konceptů o tom, jak věda a 
duch zapadají do sebe. 

Kromě toho si Atlanťané přáli vytvořit zásobárnu svých 
nashromážděných znalostí a moudrosti, aby nezahynula, a také 
pochopili, že Egypt bude jedním ze tří nejbezpečnějších míst 
pro uložení kopie jejich záznamů. Podobné záznamy se 
připravovaly v samotné Posiedii v chrámu Ilta a na dalším místě 
v oblasti Yucatan v Mezoamerice. Vzhledem k tomu, že Ra-Ta 
byl velvyslancem a duchovním vůdcem Egypta, byla vedena 
jednání s Atlanťany o tom, jak postupovat v procesu 
uchovávání a uchovávání záznamů. 



Ra Ta již dříve ve své duchovní službě v Egyptě zavedl morální 
kodex, který zahrnoval věrnost v manželství a společný 
život. Před Ra Ta bylo zvykem, že muži a ženy byli odděleni a 
scházeli se pouze ve speciální manželské komoře pro intimní 
setkání. Po třetím desetiletém období, kdy cestoval do 
zahraničí, se vrátil do Egypta a byl zděšen tím, co zjistil: za 
relativně krátkou dobu, co odešel, se jeho posvátné chrámy 
proměnily v sexuální hřiště. 

Následoval velký zmatek, když spěchal odsoudit tyto činy, a 
někteří jednotlivci se na něj velmi rozzlobili a začali vymýšlet 
způsob, jak dosáhnout jeho odstranění z moci. Když ho 
pozorovali, uvědomili si, že má nesmírně rád mladou ženu, 
která tančí v chrámech jménem Isris. Poté byli schopni chytře 
oklamat a donutit Isrise, aby svedl Ra-Ta. 

Jakmile Ra-Ta vzal návnadu, byla nezákonná záležitost 
odhalena a spiklenci pak ukázali obviňující prsty z toho, jak 
porušil své vlastní duchovní principy monogamního 
manželství. Aby toho nebylo málo, Isris byl oblíbencem 
Arartova syna „Araaraarta“, který se stal novým 
králem. Žárlivost a touha po pomstě mohou jistě zajít daleko a v 
tomto případě to vedlo k vyhoštění Ra-Ta a 231 následovníků, 
kteří se rozhodli jít s ním. Skončili v tom, co se nyní nazývá 
Etiopie a co se tehdy nazývalo Núbie. Ra Ta s lítostí přemítal o 
monumentálních důsledcích svého laškování. 

Ale kdekoli Ra Ta žil, nosil s sebou svá požehnání a vyhnání 
jen pomohlo k dalšímu vývoji jeho duše: 

„Se vstupem do núbijské země došlo k takové změně, že v 
každém termínu, který lze aplikovat na lidskou zkušenost, byly 
lepší podmínky... Jak kněz v tomto tvůrčím období vstupoval 
stále více do užších vztahů s Tvořivými silami. . Větší byly 
schopnosti entity nebo těla Ra Ta, aby byla schopna vytvořit 
nebo přivodit hmotné projevy tohoto vztahu… proto ten mír, 
který si užívali všichni v celé zemi…“ 



Během svého vyhnanství se Ra-Ta setkal s dřívější lidskou 
inkarnací Loga známým jako Hermes, který byl později čestně 
nazýván „Thothermes Trismestigus“, což znamená „Třikrát 
největší Hermes“. Egypťané ho chválili jako „písaře bohů“ nebo 
„pána božských slov“. Hermův život je podle Church „zahalen 
tajemstvím“. Zdálo se, že se zjevně objevil „odnikud“. Měl 
prorocké sny a dokázal se v čase dívat „vpřed a vzad“, ale byl 
nízkoprofilový a skromný. 

Hermes a Ra Ta byli úzce spjati a Cayce o Hermovi hovořil jako 
o „srdci a jazyku Ra“. Zde si musíme pamatovat, že jméno Ra-
Ta bylo nakonec zkráceno na pouhé „Ra“. Zdá se tedy, že tento 
citát znamená, že Hermes měl na Ra-Ta stejný vliv jako 
skupina Ra šesté hustoty. 

Historická postava Hermés je stále silně uctívána tajnými 
společnostmi dnešního světa, jak můžete vidět, když vstoupíte 
do Národního muzea umění ve Washingtonu, DC, načež brzy 
vejdete do obří třípatrové mramorové místnosti obklopené 
nádhernými černé sloupy a uprostřed obrovská socha 
Herma. Většina lidí o tomto spojení příliš nepřemýšlí, protože 
Hermes byl patronem umění v řecké mytologii. Cayce byl sám 
svobodným zednářem, a proto muselo být pro jeho zednářské 
kohorty velkým překvapením, že jeho četby naznačovaly, že 
Hermes byl ve skutečnosti dřívější inkarnací Ježíše! 

Mezitím se věci v Egyptě pro krále Araaraata rozpadaly. Mezi 
lidmi byla nespokojenost a povstání bez uklidňující vibrace Ra-
Ta, i když byl často mimo město. Zákon a pořádek se rozpadal 
a naděje a sny Atlanťanů o budoucnosti Egypta se rozpadaly. 

Král litoval svého vyhoštění Ra Ta. Po devíti letech král 
konečně zrušil dekret o vyhoštění a Ra Ta se mohl vrátit. Ve 
skutečnosti to vedlo k tomu, že král skončil jako pouhá loutka, 
zatímco Ra Ta byl povýšen, ale král to dobrovolně dovolil, aby 
umožnil znovu nastolit božský záměr inspirovaný Ra Ta. 



Takže mír a harmonie znovu zavládly v Egyptě. Ra-Ta žil 
neobvykle dlouhý život, který Cayce Readings připisují tomu, že 
trávil spoustu času v pyramidě, aby využil omlazující energie, 
které tato pyramida produkuje. Church předpokládá, že Hermes 
také pomohl Raovi zvrátit jeho trend stárnutí. 

Právě během tohoto období návratu z vyhnanství byly pyramidy 
postaveny. Cayce dal Hermesovi uznání jako architektovi, 
zatímco Ra Ta, nyní známý jako Ra, byl druhým 
nejvýznamnějším spolupracovníkem. Nějakými esoterickými 
prostředky byly kameny levitovány a usazeny na místo. 

Jess Stearn, autor Spícího proroka, vydal v roce 1993 knihu s 
názvem Edgar Cayce's Mysteries of Reincarnation  

 

Kapitola 04: Egyptské pyramidy 
 

Než se pustím do Wilcockova naplnění Cayceho proroctví, cítil 
jsem, že je důležité vložit tuto kapitolu o historickém pozadí 
Velké pyramidy a egyptské mytologii a poté vyhodnotit, jak se 
propojuje s informacemi od Cayce a Rueckerta, protože 
informace prezentovaná je poněkud v rozporu s tradiční 
historickou perspektivou tohoto období. Pro přehled, podle 
kombinovaných informací z channelingu Rueckerta a Cayce, 
Ra a Hermes postavili pyramidy „levitací kamene“ před 10 500 
lety. 

Historicky se věří, že Velká pyramida byla postavena přibližně v 
roce 3000 před naším letopočtem egyptským faraonem 
Chufuem. Asociace pro výzkum a osvícení, neboli ARE, 
(nadace zřízená k zachování Cayceova souboru dat) ve 
skutečnosti provedla na pyramidě test uhlíku-14, aby určila její 
věk ve snaze sladit tento nesoulad mezi věkem, jak je uvedeno 
v Cayce a věk podle konvenční historie. Zdálo se, že výsledek 
tohoto testu potvrzuje historický věk, ale jak jsem to dále 



zkoumal, našel jsem zajímavý článek, zveřejněný 21. června 
2001 na internetové stránce BBC, který cituji níže: 

„Po průlomu v technikách archeologického datování by 
mohlo být zapotřebí úplné přepsání historie moderních lidí. 
Britští a američtí vědci zjistili, že rádiové uhlíkové datování, 
které se používá k poskytnutí hrubého průvodce stářím 
objektu, se může o tisíce let mýlit. 
Znamená to, že lidé mohli být na Zemi mnohem déle, než se 
dříve myslelo, a přijímané verze rané historie by mohly 
vyžadovat radikální přehodnocení. 
Odborníci už léta věděli, že uhlíkové datování je nepřesné, ale 
dokud výzkumníci z Bristolu a Harvardu nedokončili svou 
studii, nikdo nevěděl, do jaké míry. 
Takže test uhlíku-14 na pyramidě není v žádném případě 
přesvědčivý a historické datum vytvoření pyramidy nelze z takové 
studie ověřit. 

Ve třetím století př. n. l. Platón psal o tom, že mu bylo řečeno, že 
Atlanťané napadli Egypt před devíti tisíci lety nebo 11 000 let ode 
dneška, což by bylo docela blízko datu 10 500 let, které určil 
Cayce. To také zapadá do příběhu Cayce o exodu Ra-Ta a jeho 
skupiny z Atlantidy a o okupaci Egypta. Toto je jediný přímý odkaz 
ve známé zaznamenané historii na existenci Atlantidy. 

Také podle článku Roberta Sheera byly na stranách Velké 
pyramidy nalezeny vodní stopy v úrovni o 400 stop výše, než je 
dnes řeka Nil, a ložiska mořské soli uvnitř pyramidy potvrzují 
teorii, že ona a Sfinga musel být postaven před časem tání 
poslední velké doby ledové, asi před 12 000 lety. 

Podle Zecharia Sitchina ve své knize Stairway to Heaven nelze 
podpořit běžný názor, že pyramidy v Gíze byly ve skutečnosti 
hrobky faraonů. Ve Velké pyramidě nebylo nikdy nalezeno 
žádné tělo faraona. Sitchin si všiml skutečnosti, že na vnitřních 
stěnách pyramid nejsou žádné hieroglyfy. Předpokládal, že jeho 
bylo, protože byly postaveny před psaným jazykem 
Egypťanů. Konvenční archeologové datují Velkou pyramidu 



podle řady namalovaných červených „lomových značek“, které 
byly nalezeny v chodbách nad Královou komorou. 
Přesto byly všechny tyto „lomové značky“ napsány v jediném 
vhodném úhlu pro paži člověka, který se vloupal do těchto velmi 
úzkých „reliéfních komor“ stejným způsobem, jakým to právě 
udělal plukovník Howard Vyse v době, kdy byly 
nalezeno. Přesvědčivé důkazy naznačují, že Vyse záměrně 
podvrhl značky lomu a přisuzoval stavbu pyramidy faraonovi 
Chufuovi, protože morálka pracovníků byla velmi nízká, jeho 
finance byly téměř zcela vyčerpány a dosud nebyly učiněny 
žádné podstatné archeologické objevy. 

Kromě toho bylo ve způsobu, jakým byly napsány značky lomu, 
několik chyb, které byly shodné s chybami v Budgeově klíčové 
práci té doby pro dekódování egyptských hieroglyfů. Vyse měl 
kopii Budgeovy knihy, a tak všechny důkazy nasvědčují tomu, 
že šlo o úmyslný padělek, protože Vyse vytvořil zprávu, která 
kombinovala hieroglyfy z různých období egyptské historie, 
které byly odděleny stovkami let. 

Sitchin věří, že pyramidy byly léčivé komory a podle materiálu 
Ruecert Ra také uvádí, že Velká pyramida byla léčivá komora, 
která sloužila ke koncentraci éterické energie. V jednu chvíli se 
říkalo, že Napoleon strávil noc ve Velké pyramidě. Když se 
vynořil, byl údajně „bledý a omámený“ a na dotaz ohledně jeho 
zážitku odpověděl: „Nevěřili byste mi, kdybych vám to řekl.“ 
Vlastní způsob stavby pyramid byl historicky jablkem sváru a 
kontroverze i mezi konvenčními egyptology. Technologie, která 
by dala dohromady šedesátitunové bloky betonu s přesností, 
která se nachází v pyramidách, prostě ani dnes neexistuje. 2. 
března 1999 Fox News představila televizní pořad zkoumající 
záhady pyramidy, kde Fadel Gad, egyptolog, předpokládal: 

„Mysleli Egypťané v té době na UFO? Ano! Velmi sofistikovaný, 
vysoce inteligentní druh, který zachytil tuto planetu Zemi a 
způsobil evoluci a průzkum lidského vědomí. 

A David Pratt v článku o pyramidách uvedl následující: 



„Pyramida je bezkonkurenční počin inženýrství a řemesla. Je 
zarovnána se čtyřmi světovými stranami přesněji než jakákoli 
současná stavba, včetně budovy Meridian na Greenwich 
Observatory v Londýně. 350 stop dlouhý sestupný průchod je tak 
přímý, že se od středové osy odchyluje o méně než čtvrt palce ze 
strany na stranu a pouze o jednu desetinu palce nahoru a dolů – 
srovnatelné s nejlepším laserem řízeným vrtáním. dnes hotovo. 

Plášťové kameny, z nichž některé vážily přes 16 tun, jsou tak 
dokonale tvarované a hranaté, že spára mezi nimi vyplněná 
maltou je jen jedna padesátina palce – tloušťka lidského 
nehtu. Egyptolog Sir Flinders Petrie popsal takovou fenomenální 
přesnost jako „práci nejlepšího optika“; práce tohoto 
kalibru přesahuje možnosti moderní techniky. Plášťové kameny 
nevykazují žádné stopy po nástroji a rohy nejsou ani mírně 
vyštípané. 
Žulová truhla v Králově komnatě je vyřezána z pevného bloku 
tvrdé červené žuly – tak přesně, že její vnější objem je přesně 
dvojnásobkem vnitřního objemu. Inženýr a mistr řemesla 
Christopher Dunn odmítá teorii, že by mohla být řezána a 
vyhloubena pomocí bronzových pil s diamantovými řeznými 
hroty, protože při použití tlaku by se diamanty propracovaly do 
mnohem měkčí mědi a žula by zůstala prakticky nezranitelná. . 

Podle jeho názoru důkazy ukazují, že Egypťané by museli vlastnit 
ultramoderní nástroje, včetně trubkových vrtáků, které dokázaly 
řezat žulu 500krát rychleji než moderní vrtáky. Ale to není 
vše. Velká pyramida ztělesňuje pokročilé znalosti geometrie, 
geodézie (věda o měření Země) a astronomie. 

Dalším zajímavým bodem je, že pyramidy, které byly postaveny 
pro krále 5. dynastie – údajně jen několik desítek let po těch v 
Gíze – byly výrazně horší, pokud jde o velikost, materiály a 
zpracování. Člověk by se musel ptát, proč, pokud Egypťané 
skutečně měli schopnost stavět s přesností demonstrovanou v 
Gíze, došlo k tak překvapivé ztrátě stavebních dovedností v 
pyramidách postavených později. 



A pak musíme vzít v úvahu řadu geometrických proporcí 
spojených s Velkou pyramidou, které naznačují přesnost 
zpracování a znalost Země a Sluneční soustavy nad rámec 
jakýchkoli informací, které by Egypťané měli k 
dispozici. Například: 

Základna Velké pyramidy x 43200 se rovná rovníkovému obvodu 
Země s přesností lepší než 1 % 

Výška x 43200 se rovná polárnímu poloměru s přesností na 0,2 % 
( Poznámka : Kdokoli postavil pyramidy, věděl, že Země není 
dokonalá koule, protože existovaly různé míry pro rovníkový a 
polární obvod) 
4320 je počet let, za které se Země pohybuje přes 2 znamení 
zvěrokruhu, neboli jednu šestinu precese rovnodenností 

Tři hlavní pyramidy v Gíze svou velikostí a uspořádáním 
napodobují hvězdy Orionova pásu, jak by se objevily v roce 10 450 
př. 

Pokud je Nil reprezentován Mléčnou dráhou, pak poloha tří 
pyramid ve vztahu k Nilu přesně odráží polohu Orionova pásu 
vzhledem k Mléčné dráze v době slunovratu v roce 10 500 př.n.l. 

Každá ze čtyř stěn pyramidy, měřená jako přímka, je dlouhá 9 131 
palců, celkem tedy 36 524 palců. Přesná délka slunečního roku je 
365,24 dne 

Poměr obvod/výška Velké pyramidy je přesně 2 pi. Konstanta pí v 
matematice byla objevena až mnohem později 

Pyramida se nachází v přesném středu zemské pevniny. Jeho 
východo-západní osa leží přesně na nejdelší zemské rovnoběžce – 
prochází Afrikou, Asií a Amerikou. Nejdelší pozemní poledník, 
přes Asii, Afriku, Evropu a Antarktidu, také prochází přímo přes 
pyramidu 

Strany pyramidy jsou velmi mírně a rovnoměrně prohnuté nebo 
konkávní. Tento efekt objevil kolem roku 1940 pilot pořizující 



letecké snímky. Dnešní laserové přístroje ukazují, že všechny tyto 
dokonale řezané a záměrně prohnuté bloky přesně kopírují 
zakřivení Země. 

Citoval jsem z knihy Zecharia Sitchina „The Stairway to 
Heaven“ dříve v této kapitole. V této knize Sitchin velmi odborně 
vyhodnocuje velké množství důkazů týkajících se biblických a 
raných egyptských období a na základě těchto důkazů dochází 
k závěru, že egyptští bohové nebyli mýtické bytosti, ale ve 
skutečnosti mimozemšťané s mimořádnými 
schopnostmi. Pointa je, že existuje mnoho důvodů, proč 
normální historický pohled na stavbu pyramid dává menší smysl 
než příběh prezentovaný Ra v Rueckertových channelingech. 
Cayce Readings naznačil, že Ra a jeho společnice Isis byli 
později mytologizováni na bohy budoucími generacemi 
Egypťanů. Při zběžném studiu egyptské historie pro tuto 
kapitolu jsem zjistil, že boha Slunce Ra popsal Michael C. 
Carlos z Museum of Emory University takto: 

"Všechno, co Ra musel udělat, bylo myslet na věc a 
existovala... Samozřejmě, že lidé potřebovali vůdce, takže Ra 
vzal lidskou podobu a vládl Egyptu pod jménem Faraon." Jeho 
kralování bylo dlouhé a prosperující a trvalo tisíce let." 
A další historické odkazy na Ra: 

„Potom na sebe Ra vzal podobu muže a stal se prvním 
faraonem, který vládl nad celou zemí po tisíce a tisíce let a 
dával takové úrody, že Egypťané navěky mluvili o dobrých 
věcech, které se staly v době Ra. 
Blížil se však čas, kdy musí opustit zemi, aby navždy vládl v 
nebesích a nechal místo něj vládnout mladší bohy. Protože 
přebýval v podobě muže, egyptského faraona, Ra ztrácel svou 
moudrost; přesto vládl dál a nikdo mu nemohl vzít jeho moc." 

„…Zářil na Zemi od pračasu [v podobě] Disk, knížete světla a 
záře. Dává světlo a záři. On dává světlo všem národům. Plaví 
se nad nebem a nikdy si neodpočine a nazítří je jeho elán jako 
předtím; zestárnuv [dnes], stane se zítra zase mladým. Ovládá 
hranice věčnosti, obchází nebe a vstupuje do Tuat, aby osvítil 
dvě země, které stvořil. Byl to bůh slunce, říkalo se o něm, že 

http://carlos.emory.edu/ODYSSEY/EGYPT/sekhmetRA1.html
http://carlos.emory.edu/ODYSSEY/EGYPT/sekhmetRA1.html


velí vozu, který během dne jezdil po obloze. Král, byl 
patronem faraóna. Ra je nejdůležitějším bohem egyptského 
panteonu… 

"...Raova pozice v panteonu je neobvyklá." Je to jediný bůh, 
kromě Osirise , o kterém se říká, že rozhodně není na 
zemi. Ra, jak se říká, je stárnoucí bůh, stále mocný, ale příliš 
starý na to, aby se dál staral o své děti, a tak odešel výhradně 
do nebe, aby hlídal svět…“ 
„Film zjevně naznačuje, že to je v podstatě to, co se stalo ve 
starověkém Egyptě: že Ra a ostatní bohové byli 
mimozemšťané, kteří udělali hluboký dojem na předdynastické 
Egypťany, kteří si pak na základě těchto raných zkušeností 
připomněli katalog náboženských rituálů. Tyto rituály se 
nakonec staly slavnostními a posvátnými obřady, které 
prováděli kněží a faraoni po tisíce let poté. Podle nejméně 
jednoho výzkumníka je tento scénář neuvěřitelně blízko 
pravdě!“ 
A na závěr zopakujeme slova Ra, jak je předal Rueckert: 

Rozhodli jsme se přijít mezi vaše národy. Vaši lidé se nám 
fyzickým vzhledem hodně nepodobali. Takže jsme se s 
populací dobře nesmíchali a byli jsme evidentně jiní než 
oni. Naše návštěva byla relativně krátká. To bylo, když jsme 
postavili pyramidy . Když jsme si vybrali toto poslání mezi 
vaše národy, byli bychom vnímáni jako světlo, kdybychom 
přišli na Zemi ve své přirozené podobě. 
„Nyní cítíme velkou zodpovědnost za pomoc při odstraňování 
určitých deformací, které byly dány zákonu Jednoty. My, jako 
komplex sociální paměti nebo skupinová duše, jsme navázali 
kontakt s rasou na vaší planetě, kterou nazýváte 
Egypťané. Mluvili jsme s jedním, který slyšel a rozuměl (Ra 

Ta) a byl v pozici, aby nařídil zákon Jednoho. Kněží a národy 
té doby však rychle překroutili naše poselství a okradli je o 
soucit, kterým je spojena jednota . 
A v další kapitole se dozvíme, jak Ra stále komunikuje s 
lidstvem prostřednictvím podoby toho, kdo kdysi byl Ra-Ta a 
reinkarnoval se jako nikdo jiný než David Wilcock… 

http://www.touregypt.net/godsofegypt/osiris.htm


Kapitola 05: Proroctví splněno 
 

„Není tedy vhodné, že se tito (odkaz na Ra Ta a jeho 
následovníky) musí vrátit? Jak se tento kněz může vyvinout, 
aby byl v této pozici, aby byl v této funkci osvoboditele světa v 
jeho vztazích k jednotlivcům v následujících obdobích, protože 
v tomto období, nebo v roce 1998, musí znovu vstoupit." (z 
četby Cayce) 

Přesuňme se tedy konečně z Egypta do 20. století . David 
Wilcock se narodil 8. března 1973 v Schenectady, New 
York. Vyrůstal v poněkud liberální rodině s otevřeností k 
psychickým jevům od doby, kdy byl malý chlapec, ve srovnání s 
Caycem, který měl spíše úzkou fundamentalistickou 
křesťanskou výchovu. 
Wilcockovo dětství bylo plné různých paranormálních jevů a on 
začal číst celovečerní brožované knihy o ESP a hypnóze, když 
mu bylo pouhých sedm let (viz obrázek 5.1) a předváděl svým 
spolužákům psychické demonstrace čtení myšlenek. 

 

Obrázek 5.1 — Knihy, které David Wilcock četl ve věku 7 až 8 
let. 

Je zvláštní, že Wilcock byl inspirován k tomu, aby do knihy 
Harolda Shermana „How to Make ESP Work For You“ (Obrázek 
5.1) umístil nálepku American Lung Association Christmas 
Fund z roku 1981, čímž dokumentoval, že knihu četl ve věku 8 
let (obrázek 5.2). . Jak jeho výběr materiálů ke čtení, tj. ESP a 
hypnóza, tak skutečnost, že věnoval zvláštní, časem 
označenou pozornost kapitole knihy ESP související s 
léčebnými schopnostmi, se zdá být důkazem podvědomých 
vzpomínek na minulé životy, když Edgar Cayce prosakoval do 
popředí. 

 



Obrázek 5.2 — 1981 American Lung Assn. nálepku, kterou 
Wilcock vložil do kapitoly „Léčivá síla“ knihy „ESP“ ve věku 8 

let. 

Na střední škole Wilcock přesně vykládal tarotové karty, v 
prvním ročníku střední školy byl občas schopen vědomě 
ovládat své snové zážitky a během této doby také psal nějakou 
metafyzicky inspirovanou fikci. 

Po průlomu v roce 1993, kdy mu bývalý vědec z NASA 
(prostřednictvím přítele) odhalil, že UFO jsou skutečně 
skutečná a že lidstvo tuto technologii tajně reverzním 
inženýrstvím vytvořilo, se začal plně zajímat o studium ufologie 
a metafyziky. tolik svého volného času, kolik dokázal 
vytvořit. Během této doby také zdokonalil své hudební 
schopnosti jako perkusionista a skladatel s vedlejší specializací 
na jazzová studia. 

Krátce po absolvování vysoké školy v roce 1995 narazil na 
knihu „Odjinud“ od Dr. Scotta Mandelkera, která pojednávala o 
tématu mimozemských duší neboli „Wanderers“. Velká část 
materiálu v této knize týkající se charakteristik Wanderers 
dokonale odpovídala Davidovým osobnostním rysům, a proto 
ho zaujalo, že Mandelker kladl takový důraz na obskurní sérii 
channelingů od ženy jménem Carla Rueckert s názvem „The 
Ra Material“ nebo „The Law“. of One“, které byly vysílány v 
letech 1981-1985 a o kterých jsme již poměrně obšírně hovořili 
ve druhé kapitole. 

V lednu 1996 vlastnil všechny knihy Zákona Jednoho, které 
byly v té době dostupné, a začal intenzivně studovat data a 
zjistil, že k nim má docela blízko. Ve skutečnosti to na svých 
webových stránkách označuje jako „předposlední zdroj 
moudrosti UFO“. 

Čtyři roky každodenního zaznamenávání a analýzy snů, 
následované intenzivním studiem materiálu Zákona Jednoho, 
poskytly poslední bránu, která naladila jeho mysl pro přímý 



mimozemský kontakt v listopadu 1996 ve věku 20 let. 
Rozhodně nikdy nečekal, že něco takového dostane. , protože 
jeho zájmy byly více ve vědeckém výzkumu než v channelingu 
a série Law of One byla první channelovaná práce, kterou bral 
opravdu vážně. 

Popisuje svou metodu shromažďování informací jako poněkud 
podobnou lucidnímu snění, kde k němu ve snovém stavu mluví 
entity mimo fyzický pohled, ale zůstává dostatečně při vědomí, 
aby mluvil, zatímco se to odehrává. Na rozdíl od Cayce 
nemusel Wilcock upadnout do hlubokého spánku, aby předal 
své informace. Jeho channelovaný zdroj nabízel docela dost 
materiálu typu předtuch, upozorňoval ho na realitu Vzestupu a 
na změny, které se budou dít v budoucnosti. Občas dělal velmi 
přesné předpovědi týkající se jeho osobních záležitostí, 
světových událostí a politiky. 

Jak jsme již uvedli, Wilcock komunikoval denně po celý rok, než 
mu bylo řečeno, že je reinkarnací Edgara Cayce v listopadu 
1997. Už jen to ho otřáslo do morku kostí a v mnoha smyslech 
si to velmi přál. nebyla to pravda, protože byl velmi vědecky 
založený a věděl, že by ho to vystavilo extrémnímu 
posměchu. Přesto, protože měl materiál Ra v takové úctě, 
uplynulo dalších téměř 14 měsíců, než by byl přímo informován 
o jakémkoli spojení mezi jeho prací a prací Ra. 

Kdyby mu byly takové informace poskytnuty dříve, mohl se cítit 
mírně ohromen, protože si byl již vědom příběhu Ra-Ta a 
skutečnosti, že s ním Ra zjevně spolupracoval během 
egyptského / atlantského období. Dne 3. ledna 1999 tedy dostal 
od svého zdroje následující informace a můžete téměř slyšet 
jeho nevěřícný výkřik: 

Ra: Planeta Venuše byla vytvořena jako náš výchozí bod, 
navržený tak, aby otevřel a rozvinul příležitost, kde by bylo 
možné získat zdrojové tělo nové rasy. Identita Ra je naše 
identita. Jsme tím komplexem sociální paměti, o který jste 
usilovali. Přáli jsme si hovořit prostřednictvím tohoto 



nástroje s maximální touhou po zvýšené přesnosti a kontaktu 
po určitou dobu. Nyní máme pocit, že je v pořádku, když máte 
znalosti o povaze zdroje. Není to podobné jako Elvis Presley, 
kde superstar zemřela a nemůže se vrátit. Jak víte, uvedli 
jsme, že budeme v páté dimenzi a dychtivě očekáváme další 
pokusy o službu, které bychom mohli provést. 
D: Pokud je to skutečně Ra, proč je potom pro mě tak těžké 
být schopen jít dostatečně hluboko, abych získal vaše 
nefiltrované vedení? Proč to musím dělat vědomě, když se to 
Carle zdálo tak nemožné? 
Ra: Zakřivení prostoru a času ještě není něco, čemu rozumíte, 
a přesto jsme byli schopni hrubě manipulovat s jeho 
deformacemi, abychom vytvořili zcela novou záležitost. Tato 
nová záležitost se soustředila kolem představy o 
neposkvrněné senioritě a vytvořila uvnitř pocit, který je 
vibračně kompatibilní s těmi sférami energie, které jsou ze 
své podstaty všude kolem vás. Pravidelně řečeno, zjišťujeme, 
že máme příležitost přijít s entitou, která je schopna vyvolat 
takovou maximální touhu sloužit, a právě v této době jsme 
pak schopni produkovat největší výsledky. 
V době uvedených čtení [jmenovitě materiálu Ra v roce 1981] 
se věřilo, že tato situace bude jedinou ideální okolností, 
jejímž prostřednictvím lze navázat kontakt, ale zjistili jsme, 
že to byla chyba. Toto se také ukázalo jako místo, kde jsme 
schopni pokračovat v dovolování si zpráv, aniž bychom 
potřebovali propracovaný proces hluboké nevědomé 
transové práce. Samozřejmě, jak víte, naše zprávy jsou 
poněkud filtrovány, a proto konečný produkt není vždy 
stejný jako to, co vidíte v uvedeném materiálu Ra. 
Nepochybujte však o sobě, že víte, že jste s námi skutečně 
vytvořili mnoho srovnatelného materiálu a že je to také 
reprezentace prolínání ohnisek mezi naší a vaší vlastní 
úrovní. Právě díky tomuto prolnutí dimenzí jsme byli schopni 
sundat trochu více z učeného náskoku, který jsme měli v Ra 
Materiálu, a místo toho jej přeměnit v úplnější formu tady a 
teď.“ 



Je také zajímavé poznamenat, že toto oznámení bylo do dvou 
týdnů od data výročí, kdy Ra začal mluvit prostřednictvím Carla 
Rueckert, 15. ledna 1981. Navíc časový interval mezi těmito 
dvěma daty je 18 let a fyzik Ray Tomesův výzkum cyklů času, 
to je číslo, které často odděluje události, které spolu harmonicky 
souvisí. 

Nyní, když víme, že Ra v zákulisí pracoval přímo s Wilcockem, 
musíme trochu zálohovat v časové ose. Wilcock žil v severní 
části státu New York, když ho jeho channelovaný zdroj v roce 
1997 požádal, aby se přestěhoval do Virginia Beach ve Virginii. 
Virginia Beach je shodou okolností tam, kde Edgar Cayce žil 
většinu svého života, a je také sídlem Asociace pro výzkum. a 
ústředí Enlightenment (ARE), věnované ochraně a distribuci 
Cayceho materiálu. 

Wilcock zpočátku předpokládal, že tato žádost byla podána, 
protože Edgar Cayce již označil Virginia Beach za bezpečnou 
oblast v případě světových kataklyzmat. Po určité míře 
„přátelského donucení“ ze svých čtení se Wilcock rozhodl 
udělat krok. Nyní vložím nepublikovanou část rozhovoru, který 
jsem udělal s Wilcockem pro časopis Spirit of Ma'at : 
David Wilcock: „Teď těsně předtím, než jsem to udělal, necelé 
dva týdny předtím, než jsem se přestěhoval, mi tento můj 
přítel zavolal na telefon a řekl: „Musíš přijít ke mně 
domů. Musíš něco vidět." 
Nechtěl jsem jít, ale on řekl: "Opravdu teď musíš přijít a podívat se 
na to." Ukazuje se tedy, že byl členem ARE. Zúčastnil jsem se 
několika studijních skupin „Hledání Boha“ v jeho domě, které jsou 
založeny na materiálu Edgara Cayce z jeho pozdějších let. Vejdu 
tedy dovnitř a on mě přivede ke stolu, načež plácne tento časopis s 
bílým papírem navrch. 

Uprostřed papíru byl vystřižen čtverec a uvnitř čtverce je 
vyobrazení obličeje člověka. Když plácl časopisem na stůl, řekl: 
"Kdo je to?" Podíval jsem se na to a řekl jsem si: „Ach, můj bože! To 
je můj obličej,“ ale očividně jsem věděl, že to nemůže být můj 
vlastní obličej, a to ze dvou důvodů. 



Zaprvé to bylo na obálce časopisu a nikdy jsem to nepublikoval, a 
zadruhé to bylo ztvárněno v takovém uměleckém stylu, kdy to 
byla částečně fotografie a částečně překreslená barevnou tužkou. 

V duchu jsem si řekl: "To nejsem já." Pak jsem pokračoval tím, že 
jsem si řekl: „Dobře, dobře, je zjevně členem ARE. To je typické 
pro typ uměleckých děl, které byste viděli na obálce 
časopisu Venture Inward od ARE . Proto to musí být obrázek 
Edgara Cayce, když byl mladý." Tak jsem nakonec odpověděl: "No, 
to je Edgar Cayce," a on odpověděl: "No jo, ale kdo jiný to je a kdo 
jiný to vypadá?" A po dlouhé odmlce jsem řekl: "Wow, to je docela 
zvláštní." 
Takže když jsem přišel na Virginia Beach, lidé, kteří pracovali v 
ARE v různých funkcích, za mnou přišli a byli ohromeni mou 
fyzickou podobností s Edgarem Caycem, což je docela ohromující, 
jak každý může vidět na fotografii. Tak se tento typ akcí začal dít 
stále častěji. 

Aniž bych zabíhal do všech podrobností, dovolte mi říci, že to 
nakonec dospělo k crescendu, kdy jsem svým čtením řekl: 
„Musíš mi to říct. Je to pravda nebo ne? Co se děje?" Musel 
jsem se zeptat dvakrát nebo třikrát, než jsem skutečně dostal 
odpověď. Když jsem dostal odpověď, řekli: "No, jsme ochotni 
vám to říct, ale musíte pochopit, že s touto odpovědí přichází 
velká zodpovědnost." 
Je to legrační, protože když si skutečně přečtete to čtení tam, 
kde mi to říkají, dochází mezi námi tam a zpět k jakési hádce, 
kde říkám: „Člověče, jestli je to pravda, pak jsem v nějaké 
skutečné drsné časy. Tohle nikdo nepřijme. Tomu nikdo 
nebude věřit." 
Vždy jsem nerad poslouchal o lidech, kteří ve svých minulých 
životech tvrdili, že jsou někým slavným, a pak jsem se toho 
snažil využít k tomu, aby se ostatním v metafyzické komunitě 
dodali nějaké důvěryhodnosti. Už jsem si byl vědom toho, že 
Cayce prošel několika velmi grandiózními minulými životy, 
včetně atlantského velekněze Ra-Ta, a že návrat Ra-Ta byl 
předpovězen v roce 1998. Nikdy za milion let jsem si 



nedokázal představit, že budu takový. osoba. Na jednu stranu 
to bylo docela vzrušující, ale na druhou stranu mi to 
připadalo jako rozsudek smrti. 
V podstatě mi však řekli, že pokud o tom nedám vědět a 
pokud nezačnu propagovat svou práci soukromého 
channelingu a nepokusím se ji dostat do světa, například 
prostřednictvím internetu, pak jsem v podstatě spáchání 
ekvivalentu zločinu v duchovních sférách. Najednou jsem měl 
pocit, že je na mě celá tato zodpovědnost vsazena, a nemůžu 
říct, že by mě to bavilo. To, co bylo vždy mým vlastním 
románovým malým tajemstvím, náhle nabylo na Zemi 
otřesné důležitosti. 
Teď jsem nebyl jen David Wilcock, byl jsem reinkarnovanou 
historickou postavou, jejíž předchozí práci znaly a uctívaly 
miliony lidí po celém světě. I když jsem byl skutečně dost 
jasnovidec a dostával jsem nejrůznější informace, kterých 
jsem si nebyl vědom, dokud jsem nepřepsal své kazety, Edgar 
Cayce byl široce považován za „nejpřesnějšího jasnovidce 
všech dob“ mimo Nostradama, a to byly jen některé. opravdu 
velké boty, které vyplní. 
To vytvořilo možnost, že moje vlastní práce, charakter, účel a 
osud budou neustále souzeny proti Cayce, místo toho, aby 
byly přijímány na základě svých vlastních zásluh. Cítil jsem, 
že už vidím ty opovržlivé tváře a slyším protestní vytí, když 
jsem se řídil svými pokyny, abych tuto informaci zveřejnil. 

Máme-li hodnotit, zda je David Wilcock skutečně reinkarnací 
Edgara Cayce, musíme zvážit, zda by převaha důkazů vedla 
rozumného člověka k tomuto závěru. Na konci roku 2000 jsem 
objevil Wilcockovu webovou stránku a moje první myšlenka 
byla, že je absolutně nemožné, aby byl Cayceovou reinkarnací. 

Cayce byl jedním z největších vlivů v mém životě a zdálo se mi 
absurdní, že by se mohl vrátit a že jsem ho teď objevil. Přesto 
mě zaujaly mimořádné podobnosti mezi obrázky vedle sebe, 
které porovnávají Wilcockův portrét s portrétem Cayce jako 
mladého muže. Přečetl jsem si pár Wilcockových channelingů a 
pochopil jsem, že je v nich obsažena velká moudrost. Takže by 



se dalo říct, že mě to chytlo. Začal jsem seriózně studovat 
Wilcockovy stránky a brzy jsem si naplánoval čtení. 

Při studiu Wilcockových stránek jsem si jako první všiml, že jsou 
poněkud neuspořádané. (V době psaní tohoto článku se to 
začalo zlepšovat.) A když Wilcock zveřejnil přepis jednoho ze 
svých čtení, často to bylo proloženo snovými údaji z nižší 
úrovně jeho vědomí. Připadalo mi to všechno těžko čitelné a 
matoucí, protože od odstavce k odstavci by docházelo k velkým 
skokům vědomí, jak kolísal tam a zpět od svého osobního snu k 
přenášeným informacím. Přesto jsem pokračoval ve studiu, 
zaujal jsem neutrální postoj a věřil, že pravda nakonec vypluje 
na povrch, pokud ji skutečně najdete. 

Koupil jsem si nějaké Cayceovy knihy a hlasitě je četl, zvláště 
informace o Cayceových minulých životech. Pokud byl Wilcock 
ve skutečnosti Cayce, pak bych očekával, že naleznu mnoho 
korespondencí mezi Cayceovými psychickými schopnostmi, 
osobnostními zvláštnostmi a opakovaným výskytem vztahů z 
minulých životů v současném Wilcockově životě. Zbytek první 
části této knihy bude referovat o tom, co jsem skutečně našel, a 
nechám vás, čtenáře, abyste si udělali vlastní hodnocení. 

Cayce ve svých četbách podal poměrně rozsáhlou historii svých 
vlastních minulých životů. Při studiu těchto životů (WH 
Church, Many Happy Returns ) jsem ke svému překvapení 
zjistil, že nebyly důsledně na spirále vzhůru k vyššímu vědomí, 
na rozdíl od toho, co by se dalo očekávat. Například v jednom 
životě mohl projevovat vysoký stupeň duchovního vědomí a 
služby, zatímco v pozdějším životě by mohl být darebák a 
sukničkář. Podle Cayce Readings, jak jsme již uvedli v kapitole 
3, byl Cayce veleknězem Ra-Ta v Egyptě s mnoha psychickými 
a léčivými schopnostmi. 
Mnohem později, v Americe osmnáctého a devatenáctého 
století, se Cayce ve dvou různých časech reinkarnoval jako 
muž jménem John Bainbridge, který byl gambler, tulák a 
sukničkář. Jeho touha po únikovém chování byla tak silná, že 
jakmile se poprvé utopil, cítil se nucen vrátit se a udělat to 



všechno znovu, dokonce i pod stejným jménem. Na konci své 
druhé inkarnace však dal poslední jídlo hladovějícímu dítěti, 
čímž ho zachránil a obětoval svůj vlastní život. Podle Cayce 
Readings takový nezištný akt lásky zmírnil velkou část karmy, 
kterou jako Bainbridge nashromáždil. 
A nakonec se inkarnoval jako Cayce, první jasnovidec/mystik v 
historii západního světa. V každém životě se zdálo, že Cayce 
má jinou roli, kterou musí splnit, nebo jinou karmu, kterou musí 
vyřešit. Ale i v životě Johna Bainbridge využíval své úžasné 
psychické schopnosti k tomu, aby porazil své partnery v 
hazardu. Zřejmě byl schopen poznat, jaké karty drží ostatní 
hráči u stolu. Cayce dokonce předvedl stejnou schopnost čtení 
myšlenek s hracími kartami svému synovi Hughu Lynn 
Cayceovi. Ještě působivější je, že Bainbridge mohl teleportovat 
hrášek z jedné skořápky do druhé pro případ, že by ho někdo 
porazil v jeho vlastní skořápkové hře, ale Cayce tuto schopnost 
neprokázal. 

Ve svých čteních Cayce předpověděl, že se vrátí v roce 1998, 
což je úryvek, který otevřel tuto kapitolu. Mnoho Cayce 
oddaných interpretovalo toto znamenat, že Cayce by byl reborn 
v roce 1998. Nicméně, Cayce neřekl, že on by byl reborn: on 
říkal, že Ra-Ta by se vrátil. Wilcockovi bylo v jeho vlastním 
transu na konci listopadu 1997 řečeno, že je inkarnací Cayce. A 
rok 1998 byl rokem, kdy se Wilcock představil (ale nebyl brán 
vážně) ARE (organizaci, kterou založil Cayce, aby zachoval 
informace ve svých čteních.) 

Takže s ohledem na toto bychom neměli očekávat, že Wilcock 
bude kopií Cayce. Je v jiném časovém období a plní jiné 
poslání. Ale z větší perspektivy je jeho současná mise zcela v 
souladu s misí Cayce, i když s jinou formou vyjádření. Jeho 
duše již dokázala, že psychické schopnosti jsou skutečné, a 
díky jeho vysokému stupni přesnosti také přesvědčivě 
naznačila, že Země se připravuje na masivní energetickou 
transformaci začínající v roce 1998. 



Plody této práce však byly sestřeleny vědeckým 
mainstreamem, který monotónně skandoval, že takové jevy 
jsou „nemožné“, protože by „porušily fyzikální zákony“. Není 
tedy žádným překvapením, že se Cayce vrátí ve formě, která 
mu umožní zcela přepsat tyto fyzikální zákony pomocí známých 
vědeckých dat, která byla publikována výzkumníky na úrovni 
Ph.D., a vytvořit tak jednotný model vesmíru, který potvrdil 
všechny jeho práce jako Cayce. Pamatujte, že Cayce se ani 
zdaleka nepřiblížil dokončení střední školy kvůli jeho 
povinnostem starat se o rodinnou farmu, zatímco Wilcock se 
inkarnoval s titulem Ph.D. dědeček fyzik a vysoce intelektuálně 
založená rodina. 

Je zajímavé, že po čtyřech letech, kdy si byl Wilcock vědom 
tohoto spojení, se stále příliš nezabýval tím, aby někoho 
přesvědčoval, že je návratem Cayce. Místo toho byl velmi 
zaneprázdněn vytvořením souboru práce, který stojí sám o 
sobě tváří v tvář vědeckému zkoumání. Jeho webové stránky 
získaly v době psaní tohoto článku více než 200 000 unikátních 
návštěv. Napsal pět online knih. 

A aniž bychom zmínili svého slavného předchůdce, měl za 
sebou několik řečnických vystoupení, zejména více než jedno 
vystoupení v rozhlasovém programu Art Bell's Coast to Coast s 
odhadem dva až čtyři miliony posluchačů v noci, kdy se 
objevil. Je také ředitelem výzkumu na celostátním semináři s 
Dr. Scottem Mandelkerem nazvaným „Čas globálního 
posunu“, který poskytuje živou multimediální prezentaci, která 
nastiňuje energetické změny, které se v současnosti dějí na 
naší planetě a sluneční soustavě, a ukazuje jak souvisí se 
starověkými proroctvími a fenoménem UFO. 
Pojďme si tedy nyní poskytnout rychlý přehled toho, co dělá 
David Wilcock, což vyvolává tak velký zájem o jeho práci. V 
první řadě je psychický. Tvrdí, že komunikuje s entitou z jiné 
dimenze, která se identifikuje jako Ra. Wilcock přijímá Raovy 
komunikace, když je v polovědomém transu, které pak 
zaznamenává a přepisuje. K tomu dochází od roku 1996 a 



mnoho z těchto hodnot „Ra“ je zveřejněno na Wilcockových 
webových stránkách. 

Jednou z rolí, kterou Ra převzal s Wilcockem, je role učitele a 
inspirátora. Mnoho z dříve zveřejněných četeb se zabývá tím, 
jak Ra pomáhá a podporuje Wilcocka při překonávání toho, co 
byste mohli nazvat jeho vzorcem nižšího já, jako je jeho raná 
vysokoškolská historie s užíváním drog a zaujetím 
sexem. Některé z těchto přepisů se čtou jako moudrý otec, 
který radí svému synovi. 

Musíte si pamatovat, že tato čtení začala, když Wilcock sotva 
vyšel z dospívání. Všichni známe Cayce jako starší a moudřejší 
bytost. Mohlo by se zdát nesourodé představovat si reinkarnaci 
Edgara Cayce, jak bojuje s vnitřními démony drog a sexu, ale 
uvidíte, jak do sebe jednotlivé kousky zapadají, jak 
postupujeme, a přitom si uvědomte, že dekadentní předchozí 
život Cayce – Johna Bainbridge – byl docela nedávné. 

Další velmi významný bod dat vidíme, když porovnáme polohy 
planet v době Cayceova narození s polohami planet v době 
Wilcockova narození. Wilcock stále nenašel žádného astrologa, 
který by kdy vytvořil přesvědčivější případ reinkarnace založený 
na astrologických souvislostech. Cayce i Wilcock se narodili v 
roce buvola čínského zvěrokruhu, který sám o sobě může 
nastat pouze jednou za 12 let. 

Dále, pozice Slunce, Měsíce, Merkuru, Venuše a Marsu v době 
Wilcockova narození jsou doslova téměř totožné s jejich 
pozicemi v době Cayceho narození. Všechny vnější planety 
mají vůči sobě nějaký jedinečný a velmi úzký úhlový vztah, jako 
je 30, 60 nebo 90 stupňů. Astrolog Brian Mc Naughton 
nezávisle dospěl k závěru, že pro Cayce nemohlo být 
příznivější období pro reinkarnaci během 127letého období než 
v přesné datum Wilcockova narození, 8. března 1973. Jakmile 
zohledníme podobnosti v obličeji vzhledem k astrologii, 
pravděpodobnost, že to všechno je čirá náhoda, je... no, 
astronomická. 



Wilcock také dělá čtení pro ostatní prostřednictvím svého 
zdroje. Bude-li mít energii, udělá maximálně asi čtyři čtení za 
týden, ale na rozdíl od Cayce se Wilcockova měření nezabývají 
zdravotními problémy nebo minulými životy; řeší především 
otázky, jak se bytost může lépe propojit se svou duší a naplnit 
svůj životní účel. Jako příjemce jednoho z těchto čtení mohu 
potvrdit vysoký stupeň moudrosti, která byla předána, a Raovo 
vnitřní porozumění mým vlastním základním životním otázkám. 

Při studiu Cayceových vlastních čtení týkajících se jeho 
budoucích životů jsem narazil na následující dvě předpovědi: 

Cayce: "Viděl se zpátky ve Virginia Beach." (Z Cayceova čtení 
uvedeného v Churchově knize o jeho vlastní budoucí 
inkarnaci.) 
Wilcock byl nakonec velmi důrazně vyzván, aby se přestěhoval 
na Virginia Beach dříve, než si bude vědom Cayceho 
spojení. Tento krok byl prorokován ve čteních téměř od prvního 
dne a Wilcock teprve začínal tušit možné spojení, když dorazil 
na Virginia Beach. Jeho údaje předpovídaly přesný název ulice 
(Great Neck), na které bude bydlet v červenci téhož roku, a 
tento krok se uskutečnil až v říjnu. 

Téhož července mu také dali německou frázi „Scarstahldig“ , 
což se ukázalo jako „skupina německých ocelových 
přileb“. (Wilcock nikdy nestudoval němčinu.) Je úžasné, že 
druhý nájemník žijící se ženou, ke které se Wilcock poprvé 
nastěhoval ve Virginia Beach, byl sběratel německých 
ocelových přileb! Navíc tento muž o nemovitosti ještě ani 
neslyšel, když v červenci probíhalo čtení. Pouhé dva měsíce 
poté, co se Wilcock setkal s tímto mužem, tento muž zjistil, že 
celá jeho sbírka přileb byla ukradena ze svého skladiště. 

Cayce: „Obklopen mnoha z těch, kteří s ním byli v té dřívější 
době… “ (Opět z Cayceova čtení o jeho budoucí inkarnaci.) 
Cayce předpověděl, že až se v roce 1998 vrátí, bude obklopen 
mnoha svými dřívějšími asociacemi. Wilcock věří, že to potvrdil, 
protože rozpoznal mnoho vztahů ve svém okruhu jako 
opakování předchozích společníků. Častokrát z jeho čtení 



vypadly silné náznaky těchto spojení, než si vůbec uvědomil, co 
mu bylo řečeno. V některých případech byl schopen porovnat 
fotografie lidí v jeho současném životě se vztahy z minulých 
životů a našel šokující podobnosti obličejů, jak je vidět na 
obrázcích 5.3 a 5.4. 

Chris R a Jude G jsou dva nejstarší a nejbližší Davidovi přátelé, 
se kterými je stále v kontaktu, takže to nebyly jen náhodné 
volby. (Jak jsme se zabývali v předchozí kapitole, Dr. Walter 
Semkiw nedávno dokončil studii, která naznačuje, že existuje 
podobnost obličeje mezi současným vzhledem a vzhledem v 
minulém životě.) Wilcock věří, že identifikoval opakovaný výskyt 
Cayce soudruzi jako Morton a Edwin Blumenthalovi, David 
Kahn, Dr. Wesley Harrington a Leslie Cayce (Edgarův otec.) 

 

Obrázek 5.3 – Morton Blu 

menthal / Christopher R. 

 

Obrázek 5.4 — Edwin Blumenthal / Jude G. 

Shrnutí důležitých bodů: 

1. Dílky se začnou spojovat. Bytost vyšší dimenze — Ra — je 
zasvěcena službě Zemi. Ra se poprvé objevili před 75 000 lety 
a pracovali (spekulace) s předchozí inkarnací Ra-Ta Edgara 
Cayce v Egyptě před 10 500 lety. Existují náznaky, že Ra byl 
kanál, který umožnil Cayceovi získat tak úžasné informace ve 
svých snech. Ra byla přijímána a přenášena Carlou 
Rueckertovou v letech 1981-1985, kdy bylo do Cayceových 
hodnot přeneseno mnoho paralelních a korelačních dat. 

2. Mladý muž jménem David Wilcock, který vypadá téměř přesně 
jako mladý Edgar Cayce, projevuje psychické a prekognitivní 



schopnosti a je psychicky informován, že jeho zdrojem je Ra a 
že je reinkarnací Edgara Cayce. 

3. Wilcock naplňuje Cayceovo proroctví o návratu Ra-Ta v roce 
1998. Splňuje také další podmínky života ve Virginia Beach a 
toho, aby se jeho staří společníci Cayce vrátili do jeho sféry v 
tomto současném životě. 

 

Dodatek: Stručný seznam Wilcockových nejlepších 
důkazů 

 

CAYCEHO ATLANTEAN MINULÝ ŽIVOT A PROROKOVANÝ 
NÁVRAT 

Ti, kteří podrobně studovali dílo Edgara Cayce, vědí, že měl 
významný minulý život jako kněz v Atlantidě známý jako Ra-Ta, 
který byl zodpovědný za přenos znalostí a záznamů o Atlantidě 
do Egypta, stejně jako za pomoc při navrhování a konstrukci. 
Velká pyramida. A jak píše Dr. Chet Snow ve své knize z roku 
1989, Mass Dreams of the Future, 
Ve čtení z roku 1934 [číslo 294-151] [Edgar Cayce] 
předpověděl svou vlastní další inkarnaci zde na Zemi na rok 
1998. V té době se vrátí jako „osvoboditel světa“ a pomůže těm 
ještě neosvíceným duším pochopit význam New Age, která 
bude zahrnovat Druhý příchod Krista. Tímto způsobem bude 
hrát roli podobnou té, kterou popsal, kterou kdysi znal v Egyptě 
jako kněze Ra-Ta. 

KRÁTKÝ RODINNÝ PORTRÉT DAVIDA WILCOCKA 

Davidův pradědeček Frederick Wilcock měl titul Ph.D. z 
Harvardské univerzity v oboru strojírenství a magisterský titul v 
oboru práva z Brooklyn Law School a byl hlavním architektem, 
inženýrem a právním poradcem zodpovědným za návrh a 
výstavbu systému metra v New Yorku pod East River: 

Z: http://www2.brooklaw.edu/faculty/lharvey/Chapter1/ 

http://www2.brooklaw.edu/faculty/lharvey/Chapter1/


„Učebnice z roku 1910 [Brooklyn Law School] umožňuje 
poněkud hlouběji nahlédnout do různorodého zázemí a 
osobností studentů... Frederick („Fredy“) Wilcock, narozený v 
Anglii v roce 1873, vystudoval Harvard a byl stavebním 
inženýrem a hlavním asistentem komise pro veřejnou službu 
pro stavbu metra [New York City] pod East River." 
[Je velmi zajímavé poukázat na to, že Ra-Ta byla přímo 
zodpovědná za rozsáhlé tunelování pod náhorní plošinou v 
Gíze v Egyptě, což teprve začíná být objevováno a uznáváno 
mainstreamem. Gíza byla v období Ra-Ta stejně jako New York 
pro naše období. Wilcock se dozvěděl o úspěších svého 
pradědečka, dokud jeho vlastnímu dědečkovi nebyly dva 
měsíce od jeho smrti, a řekl, že je to „rodinné tajemství“, kterým 
se nechce chlubit. Pravda je, že Frederick zemřel, když bylo 
Donaldu F. 12, a vždy se cítil zastíněn otcovými úspěchy.] 

Davidův dědeček Donald F. Wilcock měl také Ph.D. ve 
strojírenství a měl mnoho patentů, včetně konstrukce 
neprůstřelné věže, která je nyní součástí téměř každého 
vrtulníku v oblasti, kde se křídla spojují s tělem. Navrhl také 
počítačové programy ve Fortranu pro různé inženýrské 
problémy. 

Byl velmi skeptický k Davidovým zjištěním, ale začal je vážněji 
zvažovat v posledním roce svého života a řekl: „Víte, pokud 
máte v tom všem pravdu, rozhodně si zasloužíte Nobelovu 
cenu…“ Dr. Wilcock Davida povzbudil, aby rozšířit jeho nálezy 
sluneční soustavy do větší perspektivy, kterou lze nyní vidět 
v Divine Cosmos. 
Davidův otec Donald E. Wilcock si vybral oblast žurnalistiky a 
mimo širokou škálu vydavatelských snah, včetně časopisů a 
novin, napsal populární knihu „Zatraceně správně, mám tu 
blues“, která ukazuje, jak rock and roll hudba byla inspirována 
americkou bluesovou hudbou počátku 20. století a poměrně 
výrazně kytarovou tvorbou Buddyho Guye, když byl ještě mladý 
muž. 
Jeho „Northeast Blues Society“ má svou vlastní publikaci, 
kterou píše a navrhuje, a je zodpovědný za pravidelné 



rezervace a pořádání velmi dobře navštěvovaných 
koncertů. Během své kariéry doslova vyzpovídal tisíce 
nejslavnějších světových hudebníků a během dospívání měl 
David rozsáhlé zkušenosti s celebritami, protože ho asi jednou 
za měsíc vzali do zákulisí koncertů. 

Davidova babička i dědeček z matčiny strany byli učitelé a 
oddaní křesťané. 

Davidova matka Marta Waterman je klavírní a hlasová učitelka 
a profesionální hudebnice, která vystupuje v New Yorku, na 
Floridě a v Evropě. Nashromáždila značnou knihovnu 
metafyzických textů, které David začal konzultovat ve velmi 
mladém věku, a je přímo zodpovědná za Davidovu dokonalou 
výšku a hudební talent a také za to, že ho učí duchovním 
principům.   

Davidův bratr Michael Wilcock je talentovaný umělec, hudebník 
a učitel s bakalářským titulem na Syracuse University. Nedávno 
zažil přímý mimozemský kontakt přes světelnou kouli, která 
vstoupila do jeho pokoje, rozšířila se do sedm stop širokého 
vzestupného víru na stropě a pak mu řekl: „Vzestup, o kterém 
píše tvůj bratr, nenastane najednou… je to postupný proces, 
doplněný pocity, jako jsou ty, které zažíváte nyní.“ 12 
hodin poté , co se to stalo, Wilcock zahlédl UFO za denního 
světla a řekl: "Teď vše, co potřebuji, je, aby do mého pokoje 
přišla světelná koule (ET inteligence). Nevěděl, co se s 
Michaelem stalo před půl dnem. 
CHRONOLOGICKÝ SEZNAM SPOJENÍ WILCOCK-CAYCE 

Když byl David nemluvně, jeho matka nemohla ani na okamžik 
opustit byt, aniž by plakal, i když spal. 

David byl velmi neklidný a rozrušený ve své postýlce, kdykoli se 
v televizi objevila informace o Watergate. 

Přibližně od 2 let a dále měl David epické sny související s UFO 
a Atlantidou a probouzel se v zoufalství, toužil být zpět. 



David měl také spontánní flashbacky grandiózních, 
multidimenzionálních zážitků jako malé dítě, které byly 
spouštěny věcmi, jako jsou určité domy, určité předměty a 
hračky, určitá místa, jízda v autobuse atd. Tyto spouštěče ho 
uvedly do hlubokých změněných stavů, kdy věděl, že je zde, 
aby na planetě vykonával vysoce postavenou duchovní 
misi. Zážitky obvykle trvaly asi minutu a půl nebo dvě minuty, a 
když skončily, měl David těžké pochopit, co to myslí s jeho 
racionální myslí. 

Ve věku 5 let má David plně vědomou mimotělní zkušenost, kdy 
nejprve vyšel nohama ze svého pokoje a po schodech dolů, asi 
stopu pod stropem, než se začal bát a vrátil se zpět do svého 
těla. 

David měl pocit, jako by ho vzali někam, kde je důležité, kdyby 
necítil strach, a tak měl silnou touhu po „ještě jedné šanci“. 

Davidova matka se věnovala metafyzice, protože už četla 
„Přírodu osobní reality“ od Jane Robertsové pod názvem „Seth“ 
a celou sérii knih Carlose Castenady. Byla přesvědčená, že 
David by se mohl naučit dělat OBE vědomě, kdyby opravdu 
chtěl. 

Davidova touha vyvolat další OBE ho přivedla v 7 letech k 
přečtení své první metafyzické knihy pro dospělé, „Jak zajistit, 
aby ESP fungovalo pro vás“ od Harolda Shermana. 

Během prvního týdne čtení knihy David na dálku ovlivnil svého 
přítele Erica, aby se probudil uprostřed noci a myslel na zlato 
jako na svou první myšlenku. Eric hlásil, že se probudil v 
temnotě noci a cítil silnou přítomnost v místnosti. První, co ho 
napadlo, byly jeho hodinky, které byly zlaté. David neměl 
tušení, že Eric jako hodinky používá hodinky, ne hodiny, 
protože nikdy v bdělém životě Ericovu ložnici 
nenavštívil. Všechny tyto podrobnosti potvrdil v poledne, než 
řekl Ericovi, co udělal. 



David dal dohromady tým kamarádů, kteří by šli za roh budovy 
školky a hádali číslo 1-10. David měl 100% přesnost v 
získávání správných čísel. Tento experiment byl proveden 
pouze jednou, protože ostatní chlapci byli vystrašeni. 

David měl nehynoucí přesvědčení, že si může dát švihadlo pod 
nohy a pak se velmi prudce vytáhnout na obě strany a bude 
levitovat. Strávil hodiny tím, že se o to pokoušel na příjezdové 
cestě nebo na hřišti, protože v jeho snech to bez námahy 
fungovalo. 

Třikrát nebo čtyřikrát do roka se David v noci probouzel s 
obrovským vnitřním tlakem soustředěným kolem uší a přední 
části hlavy, který cítil jako hromový křik. Zároveň zažíval 
halucinace, kdy vše, co viděl ve třech rozměrech, bylo 
vykresleno na mřížce ze světelného světla. Někdy mřížky 
změnily tvar, pokud nasměroval svou myšlenku na určitou 
oblast. 

Vždy se snažil ty zážitky zastavit tím, že by se snažil křičet 
hlasitěji, než je „hluk“ v jeho hlavě. Jeho matka ho držela a 
posílala mu léčivou, vyživující energii prostřednictvím zpěvu po 
dobu 10-15 minut, aby se vize zastavily. Tento zážitek se stal 
stejným způsobem zhruba 20krát v dětství. 

David ve třídě ve druhé třídě předvedl své psychické schopnosti 
pomocí ručně vyrobeného balíčku karet, na kterých byla čísla, 
slova a obrázky v závislosti na kartě. Podařilo se mu získat 
několik přesných „zásahů“, ale ne tolik, kolik by si přál. Učitel 
byl rád, že to udělal. 

Druhá a třetí kniha, kterou David četl ve věku 7 let, byly obě o 
hypnóze. David cítil, že hypnóza a psychické schopnosti jsou 
nějak silně propojeny. Přinesl tyto knihy do školy s překrytým 
papírem, aby je mohl volně číst, zatímco ostatní děti 
pokračovaly ve čtení obrázkových knih s 22bodovým písmem. 

David dokázal opravit řadu spotřebičů, které se v domě 
pokazily, jednoduše tak, že je rozebral, prostudoval a provedl 



změny. Jeho prvním úspěchem bylo opravit sušičku a jeho 
schopnosti se zlepšily, když se naučil používat páječku. 

David byl přesvědčen, že ostatní lidé mohou slyšet jeho 
myšlenky stejně jako on jejich, a proto by se velmi snažil, aby si 
o nikom nemyslel negativní myšlenky, pokud by se objevily. 

Ve věku 8 let zaslechl David mluvit svého bratra ve spánku a 
cítil, že mu budou předány důležité informace. Pokusil se 
nastavit magnetofon, aby zachytil tyto fragmenty při aktivaci 
hlasu, a měl určitou míru úspěchu. Cítil, že v tomto stavu by 
Michael mohl potenciálně odpovědět na jakoukoli otázku, 
kterou mu položili, i když na dovolené spali pouze ve stejné 
místnosti, takže to nikdy nebyl schopen „chytit“ ve správný čas. 

Také ve věku 8 let vzal David vysílačku a přiložil ji k uchu svého 
otce s knoflíkem hlasitosti nastaveným na 1, zatímco jeho otec 
podřimoval na gauči v obývacím pokoji. Pak šel nahoru a vysílal 
zprávy o tom, jak lahodná bude klobása a houbová pizza, přes 
vysílačku při nízké hlasitosti. Pak se vrátil dolů, načež se jeho 
otec probudil ze spánku a řekl: "Dobře, chlapci, co kdybychom 
si zašli pro klobásu a houbovou pizzu?" To Davidovi a jeho 
bratrovi vědecky potvrdilo, že hypnóza a síla sugesce skutečně 
fungovaly. 

David stále znovu a znovu četl Shermanovu knihu ESP. V zimě 
roku 1981, ještě ve věku 8 let, David připevnil vánoční známku 
American Lung Association nad kapitolu s názvem „Vaše léčivá 
síla“ s odkazem na použití ESP k léčení. To bylo samozřejmě 
to, co Cayce udělal se svými schopnostmi v minulém 
životě. Davida v tu chvíli nenapadlo, jak by se dalo dokázat, že 
knihu četl ještě jako mladý. 

David vyvinul techniku, kterou nazval „pulsování“, aby člověku 
najednou poslal vysoký stupeň psychické energie. Jednoho dne 
ho trápil tyran na kole, když šel ze školy domů. Když tyran 
odjížděl, David do něj pulzoval energií zlomyslného hněvu a 



tyran se okamžitě převrátil na kole do příkopu, pak se zase 
rychle vrátil na kolo, spíš v rozpacích než zraněných. 

David šel domů, plakal a omlouval se Bohu za zneužití svých 
schopností a už nikdy nikoho „nepulzoval“ z negativních 
důvodů. [7/1/02: Po další reflexi se ukázalo, že to není tak 
úplně pravda. O několik let později, asi v 5. třídě, šel David se 
svými rodiči po rušném chodníku na letní dovolenou do Cape 
Cod v Massachusetts. Muž ve věku kolem 20 let jel na kole 
příliš rychle davem, čímž vznikla téměř zaručená 
pravděpodobnost, že někomu ublíží. 

David se na zlomek vteřiny s velkým hněvem zapletl do 
mužových očí a muž se okamžitě převrátil a spadl z kola, 
klouzal asi osm stop po chodníku, aniž by nikomu ublížil, kromě 
sebe. David strávil dlouhou dobu rozhovorem o této události se 
svými rodiči a dospěl k závěru, že to byla nějakým způsobem 
aktivace jeho vlastní karmy kvůli silné možnosti způsobit vážné 
zranění nebo smrt malému dítěti rychlostí, kterou se 
chystal. Davidův otec, vždy skeptik, věřil, že mezi těmito dvěma 
událostmi není žádná souvislost.] 

David se dokázal opakovaně vracet domů přesně v minutě, o 
kterou ho matka požádala poté, co vyrazil na výlety na kole, 
aniž by měl hodinky nebo kontroloval polohu slunce. Jeho 
přátelé by byli velmi překvapeni, kdyby vešli do domu, řekněme, 
přesně 5:00. To byla norma, nikoli výjimka. Při jiných 
příležitostech, když ho matka chtěla domů, ale neupřesnila čas, 
vyšla na konec příjezdové cesty a „Poslala“ mu, jak tomu 
říkala. On i jeho bratr by tato volání cítili a do pěti minut by se 
vrátili domů. 

David mohl házet klacky do vzduchu a pak se rozhodnout, 
kterým směrem je přimět, aby ukazovaly, když padly, což by 
pak udělali velmi spolehlivě. Zlomil hůl na jedné straně tak, aby 
vytvořila jasnou šipku a aby experiment fungoval, potřeboval by 
mít přesně 360stupňovou orientaci. 



Při několika příležitostech byli David a jeho bratr schopni 
společně použít psychické schopnosti, aby vytvořili déšť nebo 
začali foukat vítr. 

David byl ve škole zapsán do programu Pyramida pro nadané 
děti a před šestou třídou dělal samostatné projekty v chemii, 
astronomii, pozorování hvězd, počítačovém programování, 
krystalech a multimediálních planetáriích. 

Přestože byl ve všech ostatních předmětech A studentem, 
David se odmítal učit nazpaměť násobilky a dělení, protože měl 
silný pocit, že je vždy musíte pokaždé znovu přepočítat. To je 
samozřejmě vzpomínka na multidimenzionální existenci, kde 
byly matematické zákony tvárné v závislosti na souřadnicích 
času, prostoru a dimenzionální frekvenci, ve které se entita 
nacházela. Ačkoli mu to nezpůsobovalo žádné potíže v 
časovaných matematických testech. od třetí do šesté třídy 
skóroval mimořádně dobře v testech COGAT a byl umístěn v 
matematice, angličtině a přírodních vědách na střední a střední 
škole Jr. 

David absolvoval SAT v 7. třídě a skóroval 580 slovně, 610 
matematicky, čímž předčil více než 95 % středoškoláků. 
David zažil mnoho přesných psychických výsledků pomocí 
tabulek Ouija, chiromantie a výkladů tarotu od 7. třídy na základě 
svých studií. V 9. třídě přestal používat tabuli Ouija kvůli jejímu 
potenciálu zneužití a zaměřil své úsilí na studium Tarotu, který 
neustále poskytoval fantastickou přesnost a vhled. 
David četl v 7. třídě knihu s názvem „Řeč těla“ , která měla obrovský 
dopad na jeho život. Kniha popisovala, jak podvědomí sděluje 
skutečné pocity člověka prostřednictvím řeči těla. Okamžitě si 
začal uvědomovat, jak často to poskytne informace o emocích 
lidí, a naučil se mnoho nových věcí o mezilidské a skupinové 
dynamice. To ho také vedlo k tomu, že se chtěl stát oborem 
psychologie na vysoké škole. 
David měl špatnou stravu a po rozvodu rodičů začal v 6. a 7. třídě 

mít nadváhu. Jeho oblíbeným jídlem v té době byly vepřové párky v 
rohlíku. Cayce měl slabost i pro vepřové. 



David ve věku 15 let podlehl tlaku vrstevníků a začal sporadicky 
užívat marihuanu, což pokračovalo, dokud v 19 letech neopustil 
„studenou krůtu“. Zažil velmi intenzivní psychedelické stavy, kdy 
viditelně detekoval geometrické vzory Světla, zažil „okamžité 
znalosti“ o kosmologii. a astrofyzika, měl hluboké a hluboké 
uvědomění o skandálech ve vládě a škodách, které byly 
způsobeny životnímu prostředí, měl silný pocit, že na Zemi 
přichází neuvěřitelný energetický posun, a slyšitelně slyšel jevy, 
které se později staly užitečné v jeho channelingová práce. 

Když bylo Davidovi 16 let, nastoupil na přísnou dietu a během 
devíti měsíců důsledně zhubl 85 kilo a poté už nic z toho 
nepřibral. 

V 16 letech David četl „Lucid Dreaming“ a „Exploring the World 
of Lucid Dreaming“ od Dr. Stephena LaBerge. Rychle byl 
schopen použít „mnemotechnickou indukci lucidního snění“ 
neboli MILD techniku, aby získal přístup k plně vědomým 
snovým stavům, kde mohl levitovat, létat, cestovat pevnými 
předměty, předvádět ohromující výkony, měnit celé své okolí v 
okamžiku. prst, dočasně splnit jeho největší přání a mluvit s 
vyššími bytostmi, přičemž si uvědomuje, že je mimo 
tělo. Některé z těchto snů ho přivedly na hlavní palubu 
kosmické lodi mimozemšťanů. 

Během stejného časového období požádal David svého přítele 
Jude, aby provedl nebezpečnou techniku hyperventilace, která 
odřízne kyslík v mozku. Technika měla být provedena pouze 
sedm sekund, ale David chtěl, aby Jude udělal patnáct. 

Davidovo tělo se zhroutilo a asi deset nebo patnáct sekund byl 
v bezvědomí. Jeho vlastní zkušenost však byla, že se 
přestěhoval do úplně jiného života v hliněné chatrči u řeky. Měl 
zkušenost 24 let subjektivního času, kdy si prohlížel 
nejdůležitější body tohoto života v lineárním sledu. V době smrti 
v tomto životě viděl jeho tvář, která vypadala podobně jako jeho 
současná tvář, ale s nosem a rty Afričana. 



Bylo to poprvé, co si při tom zážitku vzpomněl, kým byl. Později 
jeho údaje potvrdily, že byl přesunut do revize minulého života, 
aby neviděl své tělo ležet tam v OBE a nebál se, že 
zemřel. Následná panika mohla ohrozit jeho návrat do těla, 
které trpělo obrovskou bolestí a závratí. Životnost byla na 
začátku Sumeru a nezdá se, že by byla pokryta Cayce 
Readings. 

David si přečetl „Tajemství šamanismu“ a uvědomil si, jak 
mohou zdánlivě náhodné události ve skutečnosti sdělovat 
poselství v symbolickém jazyce, jakmile je správně pochopeno. 

Ve věku 16 let zažil David svůj první „výstřel v uchu“ (ve 
skutečnosti náhlý, drtivý energetický tlak ve frontálních lalocích 
mozku způsobený energetickou aktivací) přesně ve chvíli, kdy 
se hodiny otočily ve 3:33. To se mu stále stává v průměru 
každý druhý měsíc. Zážitek je zcela odosobňující, s masivní 
energií kundalini vystřelující do páteře. Historické katolické 
zprávy o „létajících světcích“ uváděly, že přesně stejný pocit 
získají, než budou schopni levitovat, ale David takovou 
schopnost nikdy neprokázal. 

V 17 letech napsal David první ze tří krátkých sci-fi novel, kde 
byly některé jeho zážitky zpracovány a sepsány zábavným a 
čtivým způsobem. 

Od raného dětství až do začátku vysoké školy měl David 
příležitostně zkušenosti s chůzí a mluvením ve spánku. Jeho 
rodiče si vzpomněli na jednu příležitost, kdy jako malý chlapec 
vešel do koupelny v transu a velmi trval na tom, že musí najít 
„telefonní seznamy“ – metaforu pro kontaktování Vyššího Já. 

David se během prvního roku na vysoké škole několikrát 
posadil v posteli a mluvil přímo se svým spolubydlícím, když 
ještě spal, při jedné příležitosti hovořil o „vodě“ – další metafora 
pro duchovní energii. David vzpomíná na mnoho příležitostí, 
kdy se probudil, osprchoval, sbalil si tašku, snídal a odešel z 
bočních dveří do školy, jen aby si uvědomil, že venku je úplná 



tma. Teprve pak si uvědomil, že byl celou dobu v transu a 
nezaregistroval časy, které viděl na hodinách. 

Během transu vyvolaného vysoce účinnou marihuanou na 
vysoké škole byl David schopen hrát Yahtzee se svými 
spoluhráči a házet šestky znovu a znovu. Minimální počet byl 
tři, často čtyři nebo dokonce všech pět kostek byly šestky. Stalo 
se to minimálně 10x za sebou. Po celou dobu, co to dělal, se 
vydával za jižanský přízvuk a měl k tomu hravý postoj. Jakmile 
to začal, nemohl přimět kostky, aby házely jiným způsobem, i 
když chtěl získat jiná čísla, aby zůstal ve hře 
konkurenceschopný. 

Neuvěřitelná konstelace synchronicity vedla Davida k tomu, že 
21. září 1992, těsně poté, co mu začal druhý ročník vysoké 
školy, přestal užívat marihuanu. Jen několik dní poté, co 
skončil, David spontánně napsal 22stránkovou esej o Zemi jako 
obřím experimentu, kde se každý člověk učil lekce 
prostřednictvím svobodné vůle, zatímco byl sledován 
„experimentátory“, kteří byli vyššími bytostmi. 

Nyní byl přesvědčen, že takové bytosti musí existovat. Každé 
ráno si také začal zapisovat své sny tak podrobně, jak jen to 
bylo možné, a téměř nikdy nevynechal jediné ráno – tato praxe 
trvá dodnes s jediným velkým přerušením od konce roku 1993 
do poloviny roku 1994. Nyní existuje více než 5000 stran 
přepsaných snů a psychických čtení. 

O přestávce na Den díkůvzdání v roce 1992 David spal v domě 
svého přítele Jude. David měl snovou vizi bdění, že ho 
pronásleduje monstrózní tlustá osoba, která představovala jeho 
vlastní nevyléčené problémy vzniklé z doby, kdy měl 
nadváhu. Ve snu měl zbraň a mohl zastřelit muže, který ho 
pronásledoval, a zastavit bitvu, ale nechtěl to udělat, místo toho 
se rozhodl pokračovat v běhu. 

Jude se zavrtěl ve své posteli, úplně spal, a řekl: „Zastřelte ho... 
Prostě ho zastřelte. Dvě kulky." David neřekl nahlas nic, co by 



naznačovalo, jaká byla jeho vize. David si nakonec uvědomil, 
že Jude byl reinkarnací Edwina Blumenthala, o kterém se podle 
čtení psalo, že má potenciál pro velké psychické dary. 

V prosinci 1992 David trávil čas se svými starými přáteli z 
marihuany a řekl jim, že přestal kouřit, protože cítil, že je zde 
kvůli prominentní veřejné roli duchovního vůdce. Pochybovali o 
něm tak prudce, že nakonec vyběhl z jejich domu. Na 
křižovatce jejich a jeho ulic David natáhl ruce na obě strany po 
vzoru Ježíše, podíval se na místo na obloze a řekl: „Je mi 
jedno, co si kdo myslí. Vím, že jsem zde na velmi důležitém 
duchovním poslání a budu ho vykonávat.“ Jakmile to řekl, 
padající hvězda přeletěla přímo přes jeho zorné pole a on měl 
ohromný zážitek „kundalini“, který prošel od jeho nohou až po 
temeno hlavy, takže se třásl v extázi. 

V dubnu 1993 Davidův přítel Ray prozradil, že jeho profesor 
fyziky pracoval pro NASA v 60. a na počátku 70. let a že „ve 
vyšších vrstvách“ bylo „obecně známo“, že mimozemská 
kosmická loď havarovala na Zemi a že technologie byla 
reverzně navržena. vyrábět vláknovou optiku, LED světla, 
teflon, suchý zip, kevlar, infračervené noční vidění, lasery a 
počítačové čipy. 

Mezi další technologie, které byly nalezeny, patřily keramické 
supravodiče při pokojové teplotě, sloučeniny konstruované 
přímo na molekulární úrovni, vynikající nanotechnologické 
úspěchy, antigravitační pohon a pohon s rychlostí blízkou světla 
a generování volné energie. Uvnitř plavidla byly nalezeny tři 
hlavní typy mimozemšťanů, z nichž nejvyšší byl téměř k 
nerozeznání od normálních lidských bytostí. Znalosti měly být 
veřejnosti odhalovány postupně, aby se předešlo strachu, nikdy 
ne odvážným oficiálním prohlášením „na titulní stránce New 
York Times“. 

Událost „Odhalení NASA“ hluboce změnila celý Davidův 
život. Rozhodl se, že vzhledem k tomu, že jev UFO byl ve 
skutečnosti skutečný, nebylo lepšího využití jeho času, než se 



zapojit do jeho masivního studia. David začal číst pět knih 
najednou, končil jednu nebo dvě týdně, což pokračovalo od 
poloviny roku 1993 do poloviny roku 1996, kdy začal přecházet 
na rozsáhlý internetový výzkum. Upevnil také své rozhodnutí 
úplně přestat sledovat televizi, což začalo v roce 1991 po 
nástupu na vysokou školu. 

Na podzim roku 1993 mu Davidův přítel Ray odhalil práci 
Richarda Hoaglanda na monumentech Marsu. David si knihu 
následně koupil a byl naprosto fascinován pohledem na 
geometrické zarovnání, které byly objeveny mezi marťanskými 
monumenty, náhorní plošinou pyramid v Gíze v Egyptě a 
určitými formacemi kruhů v obilí, jako je Barbury Castle 1991. 

Všechna tato zarovnání popisovala pojem čtyřstěnu, čtyřboké 
pyramidy vyrobené z rovnostranných trojúhelníků, umístěných 
uvnitř koule. Jedna špička čtyřstěnu by byla na severním nebo 
jižním pólu a další tři špičky by se vynořily pod úhlem 19,5 
stupně nad nebo pod rovníkem koule. Hoagland pak ukázal, jak 
došlo k nárůstu energie v tomto bodě 19,5 stupně na Slunci a 
téměř všech ostatních planetách ve Sluneční soustavě. 

Tyto vzestupy zahrnovaly obří sopky na pevných planetách a 
oblačné pásy a cyklonální bouře na plynných planetách, jako je 
Jupiterova Velká rudá skvrna a Neptunova Velká tmavá 
skvrna. David strávil nespočetné množství hodin tím, že se 
snažil přijít na to, jak by nad planetou mohly vládnout síly ve 
formě geometrického objektu. To byly samozřejmě znalosti, 
které již uplatnil ve svém minulém životě jako Ra-Ta, atlantsko-
egyptský kněz, a nakonec se staly základním kamenem pro 
jeho vlastní vědecký výzkum. 

Krátce poté, co našel Hoaglandovu práci, našel David „The 
Great Pyramid Decoded“ od Petera Lemesuriera. Tato kniha na 
něj také hluboce zapůsobila, protože si uvědomil celý rozsah 
technologií a znalostí v oblasti designu, které byly 
implementovány do konstrukce pyramidy. Také podrobně 
popsal, jak byl jazyk matematické symboliky použit k vytvoření 



časové osy pro významné události v lidské civilizaci, která již v 
minulosti prokázala extrémní přesnost, jako je narození Ježíše 
a načasování světových válek, a pokračovala dále do 
budoucnost, prorokující před sebou velké duchovní změny. 

David začal pociťovat „numerickou synchronicitu“ téměř 
neustále. Díval se na hodiny, právě když se ukazovaly na 3:33, 
4:44, 11:11, 12:12 atd., aniž by věděl, kolik bude hodin. Stávalo 
se to alespoň jednou nebo dvakrát denně a vždy se to zdálo být 
příznivou reakcí na duchovně nakloněnou myšlenku, kterou 
David právě měl. Po vysoké škole se také pravidelně objevoval 
na poznávací značce, v registračních páskách z obchodu se 
zdravou výživou a na tachometru jeho auta za jízdy. 

Ve svém posledním ročníku na vysoké škole začal David chodit 
s japonskou dívkou jménem Yumi, která se několikrát probudila 
v transu a dávala mu zprávy. Dvě z těchto zpráv se týkaly toho, 
že mu bylo řečeno, že „září“, zatímco četl knihy jako 
„Mimozemšťané mezi námi“ od Ruth Montgomeryové. 

Nejzajímavější zpráva byla, když se probudila, zjevně hladila 
něco v rukou a řekla „Kon no waraji ro katandakedo“. David si 
to rychle zapsal a pak jí to ráno zopakoval. Přeloženo jako 
„Podívejte se na tyto nové warajis (sandále), které jsem si právě 
koupil. Problém byl v tom, že waradži jsou starověké japonské 
sandály, které tu nebyly více než 700 let! 

V prosinci 1994 se Yumi přes zimní přestávku vrátila do 
Japonska a ukázala Davidův obrázek velmi důvěryhodné a 
velmi přesné šintoistické kněžce a jasnovidce. Žena okamžitě 
řekla: „Tento muž bude velmi slavný. Duchovní vůdce. Slavný 
duchovní vůdce." David byl očividně velmi překvapený, když to 
slyšel. 
Během týdne, kdy David slyšel tuto zpětnou vazbu od 
šintoistické kněžky, se on a Yumi zúčastnili koncertu, na kterém 
vystupovala sibiřská šamanská hrdelní zpěvačka. Žena uměla 
zpívat tichým, vrčícím hlasem a pronikavým výkřikem současně 
a aby její hlas zněl, jako by vycházel z kterékoli části hlediště. 



David zavřel oči a začal meditovat v první řadě. Na konci 
dlouhého, hlubokého výdechu ucítil na hrudi masivní svírací 
tlak, jako by dostal pěstí, a nemohl dýchat. Najednou byl 
katapultován do vizionářského transu, ve kterém spatřil 
světelnou kouli světla, zbarvenou bílou, žlutou, oranžovou a 
červenou s klesající intenzitou od středu. V tomto prostoru cítil, 
že má odpovědi na všechny potenciální otázky, které by kdy 
mohly být položeny, a přemýšlel, co by se měl pokusit z této 
oblasti vzít. 

Nakonec mu dovolili zalapat po dechu, načež zjistil, že žena 
stojí na kraji jeviště přímo před ním a zírá na něj. Když otevřel 
oči, přikývla hlavou a chápavě se usmála. Cayce také hlásil, že 
viděl kouli světla, když vstoupil do „Akashic Records“. 

David a Yumi se rozešli po ukončení vysoké školy v červnu 
1995, když se vrátila do Japonska. David se po promoci rychle 
přestěhoval zpět do svého univerzitního města, protože téměř 
každý sen, který se mu zdál, když byl se svou rodinou, 
představoval tuto oblast. Poté našel knihu „We The Arcturians“ 
od Dr. Normy Milanovich a bylo to poprvé, kdy vzal některý z 
„channelovaných“ materiálů vážně. 

Byl velmi překvapen, když Arkturiáni radili přísnou dietu bez 
masa, bez mléčných výrobků, bez bílé mouky, bez 
rafinovaného cukru a bez konzervantů, ale přesto to začal 
dělat, což trvalo asi dva roky, než se to skutečně zabydlelo jako 
zvyk. Tímto směrem už mířil, protože se před rokem vzdal 
mléčných výrobků a masa. 

V listopadu 1995 byl David propuštěn z práce na 
psychiatrickém oddělení, protože byl „příliš přátelský k 
pacientům“. Bezprostředně poté našel knihu „Odjinud“ od Dr. 
Scotta Mandelkera, která objasnila představu lidí, kteří mají 
mimozemské duše. 

David byl velmi skeptický, dokud si nepřečetl 12dílný dotazník 
na konci knihy, který začínal: „Můžete být mimozemšťanem, 



pokud se vás týkají následující otázky.“ Žádný živý člověk nikdy 
nerozuměl Davidově vnitřní psychice tak dobře jako tento 
dotazník – a tak si koupil knihu, která se mu zdála znatelně 
brněná v rukou, když ji držel. 

Ve stejnou dobu David viděl knihu „Mayský faktor“ od Jose 
Arguellese. Otevřel přímo stránku se symbolem, který vyřezal 
do špendlíku v hodině šperků na střední škole. Význam daný 
symbolu, CIB, byl podle Arguellese „Schopnost kontaktu a 
komunikace s vyšší inteligencí“. 

Dva dny poté, co David začal číst knihu doktora Mandelkera, 
provedl se svým přítelem Judem automatické psaní, aby zjistil, 
zda je ve skutečnosti Poutník. Jakmile bylo dosaženo 
hlubokého transu, Davidova nepíšící ruka ožila, zatímco držel 
tužku a dělal sérii velmi rychlých pohybů bez jakékoli vědomé 
myšlenky. Ihned poté David a Jude rozsvítili světla. 

Slova říkala „Kristus přichází“ a obsahovala biblický citát EC 40 
57, který se ukázal jako Kazatel 2:22-3:13 vyjádřený počtem 
veršů napočítaných od začátku. „EC“ bylo také to, jak Cayceovy 
četby na něj při mnoha příležitostech odkazovaly jménem. Celá 
pasáž začínala a končila naprosto v souladu s tím, že David 
právě přišel o práci. David neměl ani zdaleka dost biblických 
znalostí, aby si to vybral sám. 

V lednu 1996 se David znovu modlil za odpověď, zda je 
mimozemšťan nebo ne, a šel spát dřív, než se jeho spolubydlící 
vrátil domů. Druhý den ráno jeho spolubydlícího Erica probudil 
neobvyklý ranní telefonát, když David náhodou startoval auto, 
aby ho před prací zahřál, což normálně nikdy nedělal. 

Když se David vrátil do domu, byl velmi překvapen, když viděl 
Erica vzhůru, a Eric mu řekl, že se mu právě zdál sen, kde muž 
vyšel z UFO, mluvil o Zemských změnách a Vzestupu a aby se 
nebál, že „ oni“ byli bratři a sestry lidstva. Většina lidí zpanikařila 
a utekla. Muž nakonec hodil Davidovi ruku kolem ramen a 



řekl: "Je velmi důležité, abyste věděli, že je jedním z nás." Eric 
nevěděl o Davidově modlitbě předchozí noci. 
Nejlepší příklad synchronicity se stal dvakrát v roce 1996. V 
obou případech šel do obchodu se zdravou výživou a objevila 
se synchronizovaná cena, například 9,99 dolaru, když nechtěl 
překročit deset dolarů, ale aktivně nepočítal ceny zeleniny a 
obilovin. vybral. V obou případech jel domů „zpátky“ a zažil 
kombinaci trojciferné synchronizace hodin, například 4:44, 
spolu s trojciferným nebo čtyřmístným počítadlem kilometrů, 
například 125555. 

Nejpůsobivější je, že oba tyto okamžiky se odehrály na 
úplně stejné křižovatce na cestě domů, jen ve dvou obskurních 
venkovských ulicích uprostřed ničeho. David uvažoval, že by 
mohl mít schůzku s UFO bytostmi, kdyby se na tu křižovatku v 
určitou dobu během noci vrátil, ale nikdy neměl odvahu ani 
motivaci ji pronásledovat. 
Během roku 1996 měl David stále více extrémně živých snů, 
které naznačovaly, že mimozemské bytosti, které se v jeho 
snech objevují, s ním chtějí nějak komunikovat. Úspěchu dosáhl 
až 10. listopadu 1996. 

Na konci Davidova úplně prvního čtení zdroj navrhl, aby David 
cestoval do mezoamerických pyramid prostřednictvím 
mimotělního zážitku. Když to David četl podruhé a přišel na to 
místo, zazvonil telefon. Byl to muž, se kterým se setkal na 
konferenci o UFO, která ho pozvala na seminář o „jak navodit 
mimotělní zážitek“, který se konal ten samý den. 

Mnoho informací v Davidových raných čteních bylo velmi 
tajemných, metaforických a symbolických v používání 
slov. Hodně z toho se zdálo být zkomolenou řečí, ale také to 
sdělovalo některé velmi vysoce metafyzické koncepty. Hned od 
prvního sezení se dávalo vodítka, že David je Cayceův návrat, i 
když na to celý rok nepřišel. 

Jedním z nejkřiklavějších vodítek bylo „Toto je zkouška na naši 
interakci poblíž Williamsburgu (Virginie.).“ Další vodítka byla, 



když zdroj řekl „Narodil jsem se v…“ a poté se pokusil uvést 
řadu dat seskupených kolem „1877 “ což byl rok Cayceova 
narození. 

Hned první sezení také řeklo: „Jedna z našich žen Theresa, 
sourozenec, nefunkční. Křesťan, psychicky." O pět dní později 
měla matka Tereza infarkt a četba naznačovala, že infarkt byl 
způsoben extrémním úspěchem, kvůli kterému byla Theresa 
„psychicky nefunkční“. 
Brzy v průběhu čtení varovalo Davida, že jeho „silniční vztek“ je 
vážný problém, který musí napravit – nebo jinak. Přesto se to 
dělo dál. Nakonec byla autonehoda „navržena“ a prorokována 
předem načtenými údaji v zakódované podobě. Klíčová fráze, 
která zazněla v úterý, zněla: „Můj dar světu bude 3 1/2 x 11 list 
papíru. Očekávejte to v pátek… 90 minut do 10:00.“ 
V pátek v 8:30 měl David nehodu na kluzké vozovce, když jel 
na školení pro svou novou práci. Důstojník napsal Davidovi 
lístek na žlutý list papíru 3 1/2 x 11 s časem nehody v 8:30. 

Během necelého týdne od této události měl David několik snů o 
požáru, jen aby se probudil a uvědomil si, že dům naproti němu 
skutečně hoří. Stalo se to v době, kdy David cítil hlubokou 
inspiraci ze svých vlastních čtení a z knihy „Seth Speaks“ od 
Jane Roberts, která vysvětlovala každou novou zkušenost, 
kterou David procházel. 

Ericovi bylo v prvním čtení řečeno: „Budete rádi, když víte, že 
vaše studentské půjčky pro New Paltz přišly.“ Bylo to zvláštní, 
protože Eric promoval na New Paltz předchozího prosince a 
nyní se chystal do Albany na postgraduální program. Více než 
o měsíc později našel New Paltz pro Erica nevyplacený šek na 
studentskou půjčku na 900 dolarů a před odesláním o něm 
zatelefonoval své matce. Obálka zřejmě sklouzla do kartotéky a 
byla objevena, když byla skříň přemístěna. 
David obdržel téměř 30 různých údajů o smrti princezny Di, než 
k ní došlo, ve snech a čteních. David si to nedokázal dát 
dopředu všechno dohromady, navzdory obrovskému množství 
konkrétních informací, které byly uvedeny. Davidovy údaje 



potvrdily, že se jednalo o atentát kvůli jejímu těhotenství s 
muslimským mužem, smíchání královské krve a její celkové 
vzpouře proti autoritě. 

David dostal u každé práce, kterou zastával, odborné 
poradenství ohledně toho, jak zacházet s prostředím, co se od 
něj má naučit a jak dlouho v něm nakonec zůstane. 

Počátkem roku 1997 David dokončil své odloučení od Yumi po 
telefonu na dlouhou vzdálenost, což bylo extrémně obtížné a 
velmi emocionálně brutální. Krátce nato při čtení zaslechl 
japonsky znějící slabiky a nadiktoval je do magnetofonu, aniž 
by čekal, že budou něco znamenat. "Yatsu wo ogoshi - k 
ničemu." Mo yame koroshi." Po přepisu Japonci 
přeložili: „Vyhrožovat mu není dobré. Teď přestaň vraždit." 
David neměl ani zdaleka dostatečnou schopnost mluvit v 
japonštině, aby na to přišel sám. Uvědomil si, že se tím 
potvrdilo jeho podezření, poskládané ze snů a vizí, že Yumi pro 
něj byla v minulém životě panovačným manželem jako 
manželka a že manžela zavraždil, aniž by neměl jiné 
východisko, jen aby se vrhl na zem. most a brzy poté zemřít 
vinou. Vize také potvrdila, že manžel byl zabit otrávením jeho 
sójové omáčky. Yumi stejně naposledy odletěla zpět do USA a 
zůstala s přáteli a ona a David vyřešili své neshody pokojně a 
láskyplně. 

Počátkem roku 1997 obdržel David mnoho různých vizí a čtení 
popisujících aspekty nadcházející hromadné sebevraždy 
Nebeské brány, včetně zapojení do údajného doprovodného 
objektu komety Hale-Bopp. David také neustále slýchal dvě 
slova, která interpretoval jako „Marvinova brána“, když přijímal 
tato data, přičemž čtení dávalo náznak „Nebeské brány“ v 
metaforické podobě. Marvin Gaye byl samozřejmě zavražděn 
svým vlastním otcem, když Applewhite přesvědčil své 
následovníky, aby se zabili. 

Na jaře 1997 se David připojil ke studijní skupině Edgara Cayce 
„Search for God“. Cítil silný tah směrem k Virginia Beach a 



ARE, doufal, že možná bude navštěvovat Atlantic 
University. Skupinu vedl Skip Weatherford, raný průkopník 
psychického výzkumu a hypnoterapeut. David prokázal 
neskutečnou schopnost interpretovat a porozumět pasážím v 
učebnici, když to nikdo jiný neuměl. Weatherford bydlel 
překvapivě jen pět minut jízdy autem od Davidova domu na 
venkovských cestách, i když to bylo jedno z pouhých dvou 
místních center ARE na celém severovýchodě. 

Weatherford hypnotizoval Davida soukromě brzy poté, co se s 
ním setkal. Hned na prvním sezení David sáhl dolů a dotkl se 
krystalů, které vždy používal, zatímco Skip zapojoval topení na 
zeď vedle Davida. Přesně ve chvíli, kdy Davidova ruka zasáhla 
krystaly, vystřelila z drátu k ohřívači, který Skip připojoval, 3 
palce dlouhá jiskra modré elektřiny. Skip nikdy předtím ani 
potom tento problém nezažil a nemohl najít nic špatného. 
ohřívač nebo drát poté. 

Během čtení se síly omlouvaly za svůj vliv na 
elektromagnetická zařízení. Weatherford začal klást otázky 
telepaticky a údaje přesně odpovídaly na otázky a sdělily 
Skipovi jejich povědomí o tom, co se děje. 

Po přečtení chtěl David Weatherfordovi online ukázat novou 
formaci plodin, která měla tvar Kabaly. Když se Weatherford 
pokusil vytočit AOL, aby to viděl, veškerá elektřina v jeho domě 
vypadla. Zůstal venku přesně hodinu a pak se zase 
rozsvítil. David odešel brzy poté, co to zhaslo, a byl podivně 
zastaven na krátké cestě domů a napsal pokutu za překročení 
rychlosti. To byl způsob, jak čtení Davidovi říci: "Nebuď příliš 
pyšný." 

David měl vizi, kde se viděl ležet v posteli a číst si se slovy 
„EDGAR CAYCE: SPÍCÍ PROROK“ nad tělem velkými 
písmeny. David to viděl jen jako metaforu a řekl mu, že jeho 
práce je podobná. 



Podle pokynů krok za krokem David nakonec získal dobrou 
práci v Mohonk Mountain House, velmi prvotřídním 
viktoriánském letovisku. Rychle byl povýšen z recepce na 
Rezervace a miloval svou práci a historickou atmosféru. 

Eric začal provádět čtení podobné tomu, jak znělo Davidovo 
nejdříve, stejnou technikou. Probudil se, dokud si ještě živě 
pamatoval svůj sen, a zapsal si všechny zbloudilé úryvky řeči, 
které se mu vynořily v mysli, aniž by analyzoval nebo 
interpretoval jakákoliv data. Zdroj si říkal „Michael“ a mluvil 
velmi křesťansky. 

David měl v červenci bizarní německy znějící 
frázi: „Scarstahldig“. Eric potvrdil, že je to němčina, a to se 
přeložilo do „skupiny německých ocelových přileb“. David také 
před několika dny obdržel slova „Great Neck“, aniž by věděl 
proč. Důsledky těchto prohlášení se dozví v říjnu. Měl také živý 
mimotělní zážitek, kdy jel po silnici, která byla po obou stranách 
lemována stromy. Ukázalo se, že je to vize Shore Drive, když 
člověk míří na Atlantic Avenue ze severu, kde je budova ARE. 
David silně cítil, že se přestěhuje na Virginia Beach. To se pak 
potvrdilo při mimotělním zážitku, kdy potkal ženu s šedými vlasy 
a modrýma očima, která mu řekla: "Víš, že se musíš hýbat, že 
jo." 
David měl další OBE, kde šel do Akashic Records, v tomto 
případě viděný jako nekonečná chodba lemovaná knihami z 
knihovny po obou stranách. David šel přímo do sekce o Edgaru 
Cayce a byl ohromen, když našel neuvěřitelné množství 
informací, které tam byly k dispozici. Jeho údiv byl tak velký, že 
se vrátil zpět do těla. 

Eric dostal četbu v němčině, která značně přesahovala jeho 
schopnost mluvit tímto jazykem. V překladu stálo: „Všichni 
odcházejí z domu té paní. Přípitek do fungujícího krbu." Jejich 
bytná se brzy pokusila přimět Davida, aby podepsal roční 
nájemní smlouvu, a donutila ho tak se rozhodnout a odejít. (Eric 
se přestěhoval do jiného bytu a odešel o necelých 9 měsíců 
později.) Všechny pokoje, které David prodal Mohonkovi po 



telefonu, měly fungující krby a David byl velmi zklamaný, když 
zjistil, že v polovině října dostane sezónní výpověď. . 
Méně než dva týdny před odjezdem ze státu New York 
Weatherford zavolal Davidovi a řekl: „Musíš přijít ke mně domů, 
hned teď. David dorazil a Weatherford měl časopis s bílým 
papírem, na kterém byl vyříznutý čtvercový otvor. Uvnitř otvoru 
byla barevná tužka vyobrazení tváře Edgara Cayce z obálky 
časopisu Venture Inward společnosti ARE . "A kdo to je?" řekl 
Weatherford. David odpověděl: „Edgar Cayce“, ačkoliv z té 
doby nikdy neviděl Cayceův obraz. "Jo, ale komu jinému to 
vypadá?" zeptal se Weatherford. David uznal, že to bylo 
extrémně podobné jeho vlastní tváři, ale odmítl uvěřit, že by to 
něco znamenalo. 
David použil seznam ubytování pro dobrovolníky ARE, aby 
našel svůj první pronájem ve Virginia Beach s Lindou 
Cornettovou. Lindin dům skončil u Old Great Neck Road, která 
byla přímo u Great Neck Road. Je úžasné, že druhý muž, který 
byl v té době v podnájmu, Dennis, byl sběratelem německých 
ocelových přileb. Druhého dne si David vzpomněl, že jeho 
četba říkala „Velký krk“, popadl knihu přepisů a posadil se na 
pohovku, aby se pokusil zjistit, zda existují další příklady 
proroctví. 

Než se vůbec stačil podívat na své přepisy, jeho oči zamířily do 
knihovny, kde uviděl knihu s názvem „Historie německé ocelové 
přilby: 1921–1945“. Dennis se na dům do srpna ani nepodíval a 
nastěhoval se až v září, ačkoli německá fráze zazněla v 
červenci. V prosinci se dozvěděl, že celá jeho sbírka přileb byla 
ukradena ze skladu z jeho rodného města. 
Naproti Lindě byl poměrně vysoce postavený zaměstnanec 
ARE. Slyšel o Davidovi a chtěl se s ním hned setkat a žasl nad 
podobností v obličeji. Později se s ním a Davidem setkal se 
svým šéfem v indické restauraci Nawab a na konci večeře řekl 
šéf Davidovi, že „málem přepadl dozadu“ , když poprvé uviděl 
podobnost Davidovy tváře s Caycem. David stále nebyl ochoten 
plně uvěřit, že v tomto bodě existuje spojení s Edgarem 
Caycem. 



Majitel velkého podniku věnovaného Cayceově práci viděl 
Davida, a aniž by o něm cokoli věděl, řekl svému příteli: "Můj 
bože, vypadá úplně jako Edgar Cayce!" Později tento muž 
požádal Davida o přečtení, aby prokázal „důkaz“, a rozhněval 
se, když ho četba kárala za nedovolenou sexuální aktivitu. Poté 
Davidův případ nepodpořil. 
David konfrontoval svá čtení o otázce reinkarnace 27. listopadu 
1997 a potvrdili, že je to pravda a „s tímto vědomím přichází 
zodpovědnost – velká zodpovědnost“. Řekli mu, že „tentokrát 
není tak konfigurován pro lékařské čtení“ a měl by věnovat svůj 
čas „výuce univerzálních konceptů pro masy“. David jen stěží 
uvěřil tomu, co mu řekli, a při čtení se trochu hádal. 
Brzy poté začal mít David specifické sny, které podrobně 
popisovaly různé aspekty Cayceova života, a postupně přijal 
svou reinkarnaci jako fakt. 

David dostal v četbě jméno známé místní jasnovidky a také 
přesné jméno jejího syna, což bylo neobvyklé jméno, a 
varování, že se může pokusit užívat drogy. Jeho přítel domluvil 
schůzku se ženou, která se zdála být celou věcí ohrožena, a 
řekl, že David nemůže být návratem Edgara Cayce, protože 
občas použil vulgární výrazy, když mluvil, a "Edgar by to nikdy 
neudělal." Spíš se bála, že přijde o klientelu, pokud se Edgar 
Cayce skutečně vrátil na Virginia Beach. David poté přestal 
používat vulgární výrazy, což je zvyk, který se naučil od svého 
otce. 

Během všech těchto zkušeností David pracoval na mizerných 
brigádách a až do července 1998 se stal samostatně výdělečně 
činným a dělal čtení pro ostatní. 

Davidův přítel mu domluvil setkání s Edgarem Evansem 
Caycem, přeživším nejmladším synem Edgara Cayce, v lednu 
1998. Edgar Evans byl extrémně hrubý a sotva se Davidovi 
podíval do očí. Položil Davidovi komplikovanou otázku, začal 
dostávat solidní odpověď a pak Davida po jedné nebo dvou 
větách náhle přerušil, než měl vůbec možnost svou odpověď 
vyjádřit, a pak položil další úplně jinou otázku. Na konci utrpení 



Edgar Evans řekl, že ačkoli tomu stále nevěřil, souhlasí s tím, 
že Davidův případ je mnohem lepší než jakákoli jiná osoba, 
kterou potkal a která tvrdila, že je Edgar Cayce. Už nikdy 
nepromluvili. 

David navštěvoval studijní skupinu Hledání Boha ve Virginia 
Beach, kterou občas navštěvoval Charles Thomas Cayce, 
vedoucí ARE. David předal Charlesi Thomasovi balíček 
proroctví, včetně myšlenky, že arabsko-izraelský konflikt 
přeroste ve „velkou válku“ a že změny Země se budou nadále 
zintenzivňovat. 

David později předložil ARE četbu, která naznačovala, že pokud 
ARE nezaujme aktivnější postoj k propagaci existence Atlantidy 
a Síně rekordů, pak negativní síly v egyptské vládě zajistí, že 
objevy a dostupné informace nikdy nebudou dostat se na 
veřejnost. Žádný z návrhů nebyl přijat a ARE se ho nepokusilo 
kontaktovat. 

Jednoho dne toho ledna se David rozhodl seslat srovnávací 
tabulku mezi dobou narození Edgara Cayce a jeho 
vlastního. Byl šokován, když viděl podobnost mezi dvěma 
grafy. Všechny vnitřní planety byly na obou mapách v téměř 
přesně stejných pozicích a vnější planety byly vůči sobě v téměř 
dokonalých aspektech, jako je čtverec, trigon a sextil. 

Později si uvědomil, že on i Cayce se narodili v roce Buvola v 
čínském zvěrokruhu a že vrcholy nebo „body rovnováhy“ těchto 
dvou tabulek byly v dokonalé 180stupňové opozici. 

V únoru 1998 se David úmyslně vyhýbal přijímání nových 
brigád po dobu tří týdnů a dal dohromady své první vydání své 
knihy s názvem „Konvergence“. Kniha shrnuje Davidovy roky 
vědeckého výzkumu Atlantidy, Globální mřížky, Vzestupu a 
mimozemšťanů. Byl zveřejněn na webových stránkách Great 
Dreams v březnu 1998 a získal skvělé veřejné uznání. 

David si uvědomil, že jeho bývalý spolubydlící Eric byl 
reinkarnací Edgarova nejbližšího přítele, Davida Kahna. Později 



zjistil, že jeho přítel z vysoké školy Chris byl Morton Blumenthal, 
Edgarův hlavní finanční podporovatel. Mortonův bratr Edwin se 
reinkarnoval jako Davidův přítel ze střední školy Jude. Edgarův 
původní odcizený obchodní partner Dr. Wesley Ketchum se 
reinkarnoval jako Davidův bratr Michael, dokonce měl brýle 
stejného stylu. 

Edgarův otec se vrátil jako Davidův otec, který nosil stejný knír 
a oblečení si kupoval pouze v „Squire Shop“. Cayceův otec byl 
všem známý jako „panoš“. Edgarova manželka Gertrude se 
reinkarnovala jako Davidova přítelkyně Angelica. Ve všech 
těchto případech existují ohromující podobnosti obličejů a 
povah, stejně jako odvážné náznaky z četeb, které poukazovaly 
na jejich vztahy. 

Po havárii v roce 1929 došlo mezi Edgarem a Mortonem k 
velkému sporu, po kterém Morton zastavil financování 
nemocnice Cayce. Chris, Mortonova reinkarnace, přišel bydlet s 
Davidem ve Virginia Beach na 70. ulici , jen tři bloky od ARE, 
jehož kanceláře jsou v nemocnici. Těsně předtím, než měl 
David poprvé v tomto životě znovu navštívit nemocnici, aby 
formálně přednesl svůj případ ARE, svedli s Chrisem 
nejdůležitější boj z celého jejich přátelství. 
Poté, co David představil svůj případ obsahující obrázky, 
astrologické mapy a mnoho psychických příběhů uvedených 
výše, pracovník ARE, který měl jeho případ, řekl, že nevypadá 
jako Edgar Cayce, astrologie „nic neznamenala“ a „sem sem 
přichází spousta lidí. po celé zemi se skvěle znějícími 
psychickými příběhy, jako je ten váš, a všichni jsou 
přesvědčeni, že jsou Edgar Cayce.“ 

David tomuto muži také daroval rukopisnou kopii Konvergence, 
jeho první snahu dát dohromady svůj vědecký materiál týkající 
se Atlantidy, Velké pyramidy, Globální mřížky a vědeckou 
metodu pro potvrzení myšlenky, že Země prochází 
energetickou transformací, podpořenou novým, jedinečným 
výzkumem ze čtení Edgara Cayce a dalších zdrojů. Muž si 



rukopis brzy přečetl a řekl, že to není „nic zvláštního“ a že 
ničemu z toho nevěří. 

Později David skrze vinnou révu zjistil, že byl tvrdě souzený za 
užívání marihuany a názor byl: „ Pokud je Edgar Cayce, je příliš 
mladý, nervózní a nezkušený na to, aby nám byl k něčemu 
užitečný, a jeho bývalá droga použití ho činí příliš politicky 
citlivým na to, aby byl odhalen našim členům.“ Místo toho 
pracovník ARE přiměl Davida, který prodával bonbóny u 
koncesního stánku na inscenaci hry „Muž z La Manchy“ ARE. 
To byl způsob, jak tento muž „představil Davida 
veřejnosti“. Šokovaný a znechucený tím, jak s ním zacházeli, 
David po skončení hry přerušil s mužem veškerý kontakt a od té 
doby navštěvoval ARE jen zřídka. Joseph Myers koncem roku 
2001 potvrdil, že představenstvo ARE má stále v platnosti 
trvalou politiku zcela ignorovat Davida, vyhýbat se pozitivnímu 
nebo negativnímu tisku o něm a skrývat jeho existenci před 
svými 20 000 členy. 

1. července 1998 David obdržel data ze snů, vizí a čtení, že 
New York by mohl být napaden přenosnou jadernou bombou 
17. srpna 1998. Byly uvedeny extrémní podrobnosti o 
astrologických konfiguracích toho konkrétního dne, které se 
ukázaly být pozoruhodně správné. Jeho psychický popis 
dotyčného muže při zpětném pohledu jasně ukazuje, že to byl 
Bin Ládin. 

Bylo mu řečeno, že musí podle tohoto proroctví zakročit, 
protože by narušilo duchovní pokrok celého světa, pokud by k 
němu skutečně došlo. David zavolal FBI se všemi podrobnostmi 
a ti začali šíleně odposlouchávat jeho telefon o necelý týden 
později. David je dodnes pod dohledem, kdy když řekne určitá 
klíčová slova, uslyší cvaknutí, což znamená, že je nahráván. 

Méně než dva týdny poté, co David obdržel tato data, Bin Ládin 
bombardoval budovy amerického velvyslanectví ve dvou cizích 
zemích, čímž začal potvrzovat přesnost proroctví. 



Překvapivě se ukázalo, že 17. srpen byl přesně dnem, kdy 
Clinton poprvé světu přiznal svůj románek s Monikou 
Lewinskou — v New Yorku. Nádraží Grand Central Station bylo 
uzavřeno kvůli „teroristickým hrozbám“. O dva dny později 
Clintonová bombardovala Súdán a Afghánistán kvůli 
předchozím bombovým útokům na ambasádě a v odvetě 
za „nezveřejněný velký teroristický útok plánovaný proti 
Spojeným státům, potvrzený více zdroji“. 
Ve stejném čtení z 1. července 1998 o tomto problému dostal 
David proroctví, které říkalo: „Bombardování World Trade 
Center v roce 1993 opravdu otřáslo. Příště to bude mnohem 
vážnější problém, pokud si plánovači poradí.“ Údaje o těchto 
synchronicitách byly zveřejněny na webu Great Dreams. 
David začal podnikat v oblasti duševního čtení v polovině 
července 1998. Doslova za týden měl dost klientů, aby se 
finančně uživil. Klientovi tehdy účtoval 60 dolarů. 

Davidova třetí klientka s ním nemluvila ani mu neřekla nic o 
sobě, když vešla, takže David prostě začal číst bez jakéhokoli 
povídání. Davidova četba zacházela do velkých, konkrétních 
podrobností o problémech, které měla se zdravím a s 
manželstvím, ao tom, co s nimi dělat. Když se probral z transu, 
plakala. 

Začátkem roku 1999 byl David schopen následovat pokyny 
svých četeb a založit online webovou 
stránku http://ascension2000.com , kde uváděl své vědecké 
výzkumy, články, četby a výklady snů. Stránka rychle rostla v 
popularitě. 
David si uvědomil, že ráno předtím, než měl provést jejich čtení, 
měl o svých klientech sny. Sny měly mimořádně podrobné 
informace o problémech klientů. To vedlo Davida k tomu, že 
začal nabízet „Čtení snů“ ze své webové stránky, kde klient 
mohl s Davidem mluvit po telefonu alespoň hodinu v 
„příjemném“ rozhovoru, poté David dostal sen pro danou osobu 
a pak Psychologické čtení na audiokazetu a 15minutový 
následný rozhovor po obdržení čtení. Jeho počáteční kurz byl 

http://ascension2000.com/


80 dolarů, pak 100 a nakonec 150. Vydělal si z toho dost 
peněz, aby si vydělal na živobytí. 

Bez výjimky každé čtení ve snu, které David prováděl svým 
klientům, mělo pozoruhodnou přesnost a vybralo mnoho údajů, 
které mu vědomě neřekl. 

Jeden muž letěl do Kalifornie žádat o novou práci a chtěl vědět, 
jestli to byl dobrý nápad. Davidův sen zašel do extrémně 
konkrétních detailů, včetně struktury a zrcadlového vzhledu 
budovy, její polohy u vodní plochy s malou lávkou, žlutého 
rypadlo viděného vně budovy, toho, jak vypadala, zněla a jak se 
chovala žena, která muže zpovídala. jako, jaké jídlo bude muži 
nabídnuto, jak vypadala kancelář, jak vypadala koupelna a to, 
že se cestou ven projde večírkem. 

Na konci snu vylezlo z jezera monstrum, které vypadalo jako 
kombinace Godzilly a hrocha, a budovu zcela zničilo. Muž byl 
tak šokován, jak přesně se Davidův sen splnil, že byl velmi 
znepokojen proroctvím o zkáze a zarezervoval si let z Kalifornie 
jen několik hodin poté, co ve spěchu opustil rozhovor. Podnik, o 
který se ucházel, se nakonec zhroutil při krachu dot-com v 
letech 2000-2001. 

Další klientka, která četla sny, kontaktovala Davida a vyprávěla 
mu o svých častých zážitcích s UFO, které se často stávaly v 
noci a byly velmi intenzivní povahy, představovaly pulzující 
zvuky a světlo za oknem její ložnice, mimozemské přítomnosti 
přicházely do místnosti a dávaly jí zprávy a podobně. Tu noc, 
kdy jí David četl ze snů, měla další ze svých zážitků. 

Za oknem se objevilo UFO s jasným světlem a pulzujícím 
zvukem a objevil se před ní muž v rouchu světla, který vypadal 
jako David. Bylo to poprvé, co se před ní objevila lidská bytost v 
takové vizi, a byla přesvědčena, že je to David jako jeho 
atlantská inkarnace Ra-Ta. Muž jí řekl: „Vzpomeň si na obří 
katedrálu,“ a ona si to zapsala. Druhý den se po telefonu 
rozplakala, když se David podrobně rozepsal o svém snu pro ni, 



kde byl uvězněn uvnitř obří katedrály. Než jí začal popisovat 
svůj sen, Davidovi nic neřekla. 

David měl další klientku, které bylo ve snu řečeno, že byla v 
minulém životě mayskou kněžkou. Její manžel nebyl ochoten 
provádět rituály lidské oběti, a tak byl zabit. Poté, co zemřel, se 
astrálně promítali do těl delfínů a velryb, aby si užili vzájemnou 
společnost, ale muži, který toužil být zpátky s ní, to stále 
nestačilo. 

Poté, co získala kazetu, zavolala mu a oznámila mu sen z doby 
před dvěma lety, kde dováděla v oceánu jako velryba s jinou 
velrybou jménem „Elelaka“. Nakonec opustila vodu a proměnila 
se zpět v člověka, což způsobilo, že „Elelaka“ byla smutná. Na 
jeho protesty reagovala slovy, že „musím se jít postarat o 
děti“. Žádný snový analytik nedokázal přesně zjistit, co měl 
tento sen znamenat, ale Davidův bizarní příběh z minulého 
života to dokonale vysvětlil. 

V dalším kufříku na čtení snů se Davidův klient Marshall Dudley 
probudil se snem, ve kterém měl potíže s nastavením 
stativu. Stále si pamatoval svůj sen, pak vyšel ven, našel kazetu 
od Davida ve schránce a poslouchal ji. Davidův sen také 
představoval člověka, který měl potíže s nastavením stativu. 

Jakmile čtení začalo, po jednom standardním úvodním 
prohlášení začalo slovy: „Stativ představuje…“ a tak dále. Na 
Marshalla to udělalo takový dojem, že zaplatil Davidovi, aby 
odletěl do Knoxville v Tennessee, aby tam měl přednášku a 
workshop na Pellisippi State University, Goins Auditorium. Byla 
to Davidova první mimostátní přednáška a byla velmi 
navštěvována. 

V lednu 1999 se David spřátelil s Dr. Hideo Izumotem, učitelem 
šintoismu a akupunkturistou, jehož andělské vedení ho 
informovalo, že David je reinkarnací Edgara Cayce. David 
Hideovi nikdy neřekl nic o takovém spojení a byl rád, že 



jasnovidka nezávisle ověřila jeho reinkarnaci, aniž by byla 
předem nabita. 

David měl sen, kde měl být maladaptivní část jeho osobnosti 
„zabita“ tím, že ho osoba s klaunskou parukou ošlehala jasným 
světlem. Když se probudil a diktoval část o podivném útoku, 
stále cítil zbytkový strach ze snu, paruka klauna na polici v jeho 
skříni spontánně vyskočila z police a spadla na podlahu, což 
Davidovi způsobilo nejprve velké zděšení a pak velký 
úžas. Jednalo se o nejdramatičtější z probíhající série 
telekinetických událostí – ke kterým vždy došlo způsobem, který 
ponechal otevřenou možnost, že šlo o „náhody“. 

V dalším příkladu měl David sen, kde měl jeho starý přítel z 
marihuany otvíráky na ruce a byl velmi smutný. David mu řekl, 
že ještě může věci posbírat, když dá ruce k sobě. Přítel byl tak 
nadšený, že oba otvíráky na konzervy velmi silně přirazil. 

Přesně ve vteřině, kdy se otvíráky na konzervy spojily, probudil 
Davida ve svém pokoji rachot. Připínací světlo vedle jeho 
postele spadlo z parapetu a symbolizovalo „smrt světla“. O tři 
dny později se David dozvěděl, že jeho přítel Chris se přesně v 
tu dobu v pátek večer zapojil do velmi nezákonné akce. Chris 
se nakonec počátkem roku 2000 rehabilitoval z alkoholismu na 
základě Davidova pokračujícího poradenství. 

V červenci 1999 dostal David dvě záhadné věty, které 
říkaly: „Viceprezident to považuje za své vlastní autorství, aniž 
by si uvědomoval, že je úplně nahý. O dalším vítězi rozhodne 
přechodné období." Citát byl zveřejněn na dvou různých 
místech na internetu. 
O více než rok a půl později si David uvědomil, že jde o 
proroctví volební krize z roku 2000, kdy si Gore myslel, že by si 
mohl „vyhrát“ prezidentské volby tím, že na Floridě nařídí 
přepočítání hlasů. Čtení naznačovalo, že nikdy neměl šanci 
vyhrát, protože politické prvky na Floridě byly na Bushově 
straně, takže Gore zůstal „zcela nahý“. 



V roce 1999 Davida zastavila jeho společnice Sabrina, když 
přepisoval své sny a četby, aby mu vyprávěl příběh. V tomto 
okamžiku měl David asi tři měsíce zpoždění v přepisu. O 
víkendu navštívila ARE a setkala se s mužem, který jí ukázal 
obrázky budovy, kde bylo horní patro navrženo tak, aby 
vypadalo jako UFO. David pokračoval v přepisování hned poté, 
co mu to Sabrina řekla, a o necelou minutu později sen 
popisoval budovu, kde bylo nejvyšší patro navrženo tak, aby 
vypadalo jako UFO. 

David zavolal Sabrinu do pokoje a okamžitě jí přehrál kazetu a 
oba byli ohromeni. Toto je jen jeden příklad z mnoha, kdy 
Davidovy přepisy odkazovaly na události, které se právě 
odehrály v jeho životě, bez ohledu na to, kdy byly skutečné sny 
nebo čtení provedeny. Znovu, pokaždé, když se David posadil k 
přepisu, stalo se to – byla to norma, nikoli výjimka. 

v lednu 2000 světoznámý jasnovidec Uri Geller také potvrdil, že 
David byl reinkarnací Edgara Cayce a zveřejnil to na svých 
webových stránkách. 

Také v lednu 2000 David objevil „Wilcockovu konstantu“, jediné 
číslo, které je společným jmenovatelem pro každou planetární a 
sluneční dráhu v celé Galaxii, až po sekundu. Byl kvůli tomu 
doslova „v plamenech“ a jen o 24 hodin později shořel dům jen 
15 stop od jeho vlastních sousedních dveří. Cayce měl také 
několik příležitostí, kdy jeho domy shořely – k jedné došlo, když 
spal na pohovce, a pohovka se zdála být příčinou požáru. 

V květnu 2000 se David přestěhoval do svého současného 
bydliště. Jeho známý potřeboval ubytování a David ho nakonec 
hostil déle, než považoval za vhodné. David toho muže 
nakonec konfrontoval a řekl mu, že musí odejít. Den poté, co 
muž odešel, se na Davidově dvoře zřítil obří strom přes přesné 
místo, kde bylo zaparkováno mužovo auto, na kterém muž trávil 
většinu dne prací. Kdyby neodjel 24 hodin předtím, auto by bylo 
úplně zničené. Davidův pronajímatel stále nevyměnil kůlnu, 



která byla zničena tímto pádem stromu, který nenastal ani 
hurikán, jen poměrně silný liják. 

Koncem roku 2000 a začátkem roku 2001 měl David sérii snů, 
které přirovnávaly letecké neštěstí k náhlému ekonomickému 
kolapsu. Ty byly zveřejněny spolu s údaji, které varovaly před 
ekonomickým krachem do léta 2002, který by v Americe 
urychlila „řada nepředvídaných katastrofických obtíží“. Úžasná 
série symbolických zážitků, psychických dat a čtení 
seskupených kolem 11. září k datu teroristického útoku na WTC 
/ Pentagon, ukazující předem jasnou prorockou znalost 
události, kterou David uchoval ve čtyřech článcích na svých 
webových stránkách. 
Celé léto 2001 měl David sny o tom, že domy zahoří a 
vyhoří. Po 11. září se mu dostalo masivního výbuchu inspirace, 
který vedl k vytvoření knihy The Divine Cosmos jako nové knihy 
obsahující jeho nejnovější výzkumné poznatky. Během dvou 
dnů od tohoto vzrušujícího průlomu shořel dům přímo na ulici 
od něj, jak se nyní stalo při dvou předchozích příležitostech, kdy 
byl David opravdu nadšený. 
Od února 2002 je David stále podporován pouze z veřejných 
darů a dokončuje svou vědeckou práci dokončením „The Divine 
Cosmos“, své třetí a poslední knihy v trilogii, která pojednává o 
tomto konceptu; první dva byly „Posun věků“ z roku 2000 
a „Konvergence: Fyzika vzestupu“ z roku 2001. [David začal 
znovu provádět čtení klientů v březnu 2002.] 
Davidova druhá kniha byla inspirována zamítavým dopisem 
první knihy od významného vydavatelství. Nakonec se řídil 
návrhy a přepsal první knihu. Měl sen, kde se o něm hovořilo 
jako o „otci antigravitace“, a byl překvapen, že o tom nic 
nevěděl. To, co odhalil, když se tím koncem roku 1999 začal 
zabývat, se stalo natolik zásadním, že to nyní vyvolalo vznik 
dvou dalších knih a David představil kompletní vědecký základ 
pro vysvětlení, jak technologie zahrnující antigravitační pohon a 
neomezenou „volnou energii“ z vakuum jsou již na dosah 
lidstva. 



V prosinci 2000 byl David najat Dr. Scottem Mandelkerem jako 
ředitel výzkumu pro multimediální seminář Time of Global Shift 
sponzorovaný grantem, který představil hlavní poselství 
Davidova vědeckého výzkumu městům po celých Spojených 
státech, včetně prezentace s novými obrázky každých 10 až 15 
sekund spolu s přednáškou. 

V lednu 2001 David objevil práci Dr. Alexey Dmitrieva, který 
přesvědčivě prokázal vědecký případ, že celá sluneční 
soustava vykazuje neustálý nárůst energetického náboje. To se 
ukázalo jako poslední informace, která dokázala, že Davidova 
základní hypotéza byla správná – lidstvo, Země a samotná 
Sluneční soustava jsou na pokraji náhlého výbuchu evoluce, 
vyvolaného přechodem Sluneční soustavy do oblasti s vyšší 
energií. v galaxii. 

V dubnu 2001 se David objevil dvakrát během dvou týdnů v 
mezinárodním rozhlasovém programu Art Bell s odhadovaným 
publikem 2-4 milionů lidí. Při druhé příležitosti 31. dubna se 
několik jeho přátel z východního pobřeží „náhodou“ probudilo 
brzy ráno a naladilo si show, aniž by předem věděli, že David 
hraje. 

V lednu 2002 David zveřejnil svůj první úplný článek o proroctví, 
který podrobně popisuje možné budoucí události a jejich 
časové osy. Čas ukáže, zda se splní nebo ne. Od té doby vyšlo 
více článků, stejně jako první díl Divine Cosmos, který za 
poslední půlrok pohltil téměř všechen Davidův čas a pozornost. 

Přesně v den, kdy jsme poprvé vydali tuto knihu, začala také 
Davidova nová služba DSL pro internet. Vzhledem k tomu, že 
se David v roce 1995 původně připojoval k internetu rychlostí 
2,2 Kb/s, představuje to samo o sobě „zvýšení vibrací“ a 
posunulo rychlost připojení z 26,4 Kb/s na 1,544 Mb/s. 

"Věříme, že Země je dnes na pokraji kritické transformace jak 
ve své fyzické formě, tak ve svém energetickém těle - posun, 

který byl dlouho předpovídán po celém světě." 



„Věříme, že lidstvo je na konci velkého cyklu evoluce lidské 
duše a že nyní stojíme před radikálně novou fází planetárního 

života – doslova před renesancí civilizace. 

„A přesto máme každý svobodu rozhodnout se, zda se k této 
významné události připojíme – protože navzdory velkoleposti 
okamžiku věříme, že klíče k účasti jsou docela jednoduché… 

„Každý z nás drží klíče, protože jsou jen prvky naší vlastní 
skutečné podstaty: základní lidská laskavost, otevřené srdce a 
mysl a touha vybudovat milující světovou společnost. A tak je to 
zvláštní čas na Zemi, čas globálního posunu." 

 


